Załącznik D1

do Regulaminu Udzielania Zamówień

w spółce WGT sp. z o.o.

**Nr referencyjny:** PRZETARG/2/2024/WGT

|  |
| --- |
| **Specyfikacja Warunków Zamówienia** |

**ZAMAWIAJĄCY:**

**WGT sp. z o.o.**

**ul. Kazimierza Bartla 3**

**33-100 Tarnów**

**Postępowanie elektroniczne o udzielenie Zamówienia**

**w trybie *przetargu nieograniczonego***

**pod nazwą:**

„**Sukcesywne dostawy fabrycznie nowego obuwia taktycznego dla pracowników świadczących usługi ochrony osób i mienia”**

Specyfikacja Warunków Zamówienia zawiera 38 ponumerowanych stron.

Tarnów, dnia 08.02.2024 r.

**SPIS TREŚCI**

[1. OPIS PRZEDMIOTU ZAMÓWIENIA 3](#_Toc250626881)

[2. OPIS PRZYGOTOWANIA OFERTY 3](#_Toc250626882)

[3. WARUNKI UDZIAŁU W POSTĘPOWANIU 6](#_Toc250626883)

[4. WYMAGANE DOKUMENTY 6](#_Toc250626884)

[5. ZASADY DOTYCZĄCE WYKLUCZENIA WYKONAWCÓW, ODRZUCENIA OFERT I UNIEWAŻNIENIA POSTĘPOWANIA. 7](#_Toc250626885)

[5.1 Wykluczenie Wykonawców 7](#_Toc250626886)

[5.2 Odrzucenie ofert 7](#_Toc250626887)

[5.3 Unieważnienie Postępowania 8](#_Toc250626888)

[6. OPIS SPOSOBU OBLICZANIA CENY OFERTY 8](#_Toc250626889)

[7. KRYTERIA OCENY OFERT I ZASADY ICH OCENY 8](#_Toc250626890)

[8. WADIUM 10](#_Toc250626891)

[9. ZABEZPIECZENIE NALEŻYTEGO WYKONANIA UMOWY 10](#_Toc250626892)

[10. ZMIANA I UDZIELANIE WYJAŚNIEŃ DOTYCZĄCYCH SPECYFIKACJI 10](#_Toc250626893)

[11. TERMIN I MIEJSCE SKŁADANIA OFERT……………………………………………………….10](#_Toc250626894)

[12. TERMIN I MIEJSCE OTWARCIA OFERT 11](#_Toc250626895)

[13. INFORMACJA O PRZEWIDYWANYM WYBORZE NAJKORZYSTNIEJSZEJ OFERTY Z ZASTOSOWANIEM AUKCJI ELEKTRONICZNEJ 11](#_Toc250626896)

[14. TERMIN ZWIĄZANIA OFERTĄ 11](#_Toc250626897)

[15. POSTANOWIENIA KOŃCOWE 11](#_Toc250626898)

[Załączniki 13](#_Toc250626899)

**SPECYFIKACJA**

WGT sp. z o.o. z siedzibą w Tarnowie mieszczącą się pod adresem

ul. Kazimierza Bartla 3, 33-100 Tarnów, wpisaną do rejestru przedsiębiorców Krajowego Rejestru Sądowego w Sądzie Rejonowym Kraków - Śródmieście w Krakowie Wydział XII Gospodarczy Krajowego Rejestru Sądowego pod nr 000026981, posiadającym NIP 8731635450, nr REGON 850458198, o kapitale zakładowym (wpłaconym w całości) 170 000,00 zł, zwany dalej Zamawiającym, zaprasza do udziału w Postępowaniu o udzielenie Zamówienia na realizację zadania pn.:

**„Sukcesywne dostawy fabrycznie nowego obuwia taktycznego dla pracowników świadczących usługi ochrony osób i mienia”**

na zasadach opisanych w niniejszej Specyfikacji (**SWZ**).

Wykonawca udostępniający dane osobowe osób trzecich Zamawiającemu (w szczególności osób fizycznych wchodzących w skład zespołu wykonawcy a wskazanych w treści oferty) jest uprawniony i zobowiązany przez Zamawiającego do wykonania obowiązku informacyjnego,   
o którym mowa w art. 13 rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) 2016/679 z dnia 27 kwietnia 2016 r. w sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych i w sprawie swobodnego przepływu takich danych oraz uchylenia dyrektywy 95/46/WE (ogólne rozporządzenie o ochronie danych). Treść klauzuli informacyjnej stanowi Załącznik nr 4 do SWZ. Wzór oświadczenia wykonawcy o zobowiązaniu do wykonania obowiązku informacyjnego stanowi **Załącznik nr 4a do SWZ.**

# 

# § 1

# OPIS PRZEDMIOTU ZAMÓWIENIA

* 1. Przedmiotem Zamówienia jest sukcesywna dostawa fabrycznie nowego obuwia taktycznego wg bieżących potrzeb Zamawiającego, na podstawie odrębnych zamówień cząstkowych.

Szczegółowy opis przedmiotu Zamówienia zawiera **załącznik nr 5 do SWZ Opis Przedmiotu Zamówienia**.

* 1. Termin i miejsce realizacji Zamówienia:Dostawy będą realizowane wg zamówień cząstkowych do lokalizacji wskazanych przez Zamawiającego **w terminie 12 miesięcy od daty podpisania Umowy**, przy czym Zamawiający wymaga, aby termin realizacji pojedynczego zamówienia cząstkowego nie przekroczył 14 dni roboczych liczonych od daty zamówienia cząstkowego.
  2. Zamawiający *nie dopuszcza składania* ofert częściowych.
  3. Zamawiający *nie dopuszcza składania ofert* wariantowych.
  4. Szczegółowe zasady realizacji przedmiotu Zamówienia zawarte są w *projekcie* umowy stanowiącym **Załącznik nr 7 do SWZ.**

## § 2

## OPIS PRZYGOTOWANIA OFERTY

* 1. **Oferta musi zawierać:**
     1. Formularz Wyceny dostępny w postaci elektronicznej na Platformie Zakupowej Zamawiającego.

Wypełniony Formularz Wyceny w wersji Excel w formie skanu parafowanego i podpisanego odręcznie na każdej stronie lub formie dokumentu podpisanego elektronicznym podpisem kwalifikowanym przez osobę upoważnioną do złożenia oferty.

* + 1. Wypełnione i podpisane oświadczenie (**wg wzoru w Załączniku nr 1 do SWZ**).
    2. Oświadczenie wykonawcy w zakresie wypełnienia obowiązków informacyjnych (**Załącznik nr 4A**)
    3. Dokumenty i oświadczenia potwierdzające spełnienie przez Wykonawców warunków udziału w postępowaniu określone w § 4 Specyfikacji.

***Dokumenty i oświadczenia potwierdzające spełnienie przez Wykonawców warunków udziału w Postępowaniu określone w § 4 Specyfikacji na wezwanie Zamawiającego składa Wykonawca, którego oferta została oceniona jako najkorzystniejsza w oparciu o przyjęte kryteria oceny ofert****.*

* + 1. Pełnomocnictwo dla osoby składającej ofertę w imieniu Wykonawcy na Platformie Zakupowej Zamawiającego do złożenia oferty w postaci elektronicznej w imieniu Wykonawcy (o ile nie wynika z innych dokumentów załączonych przez Wykonawcę).
    2. W przypadku złożenia oferty wspólnej, pełnomocnictwo lub inny dokument, z którego wynika, że Wykonawcy ubiegający się wspólnie o udzielenie Zamówienia ustanowili pełnomocnika do reprezentowania ich w postępowaniu o udzielenie niniejszego Zamówienia lub do reprezentowania ich w postępowaniu oraz zawarcia umowy.

**Zamawiający dopuszcza podpisanie w/w dokumentów podpisem kwalifikowanym**.

**2. Przygotowanie oferty**

1. Wykonawca powinien zapoznać się ze wszystkimi wymaganiami określonymi w niniejszej Specyfikacji i zdobyć wszelkie informacje, które mogą być przydatne do przygotowania oferty oraz podpisania umowy. Wykonawcy nie przysługują żadne roszczenia wobec Zamawiającego w razie błędnego skalkulowania ceny lub pominięcia w ofercie lub kalkulacji elementów niezbędnych do wykonania umowy.
2. Złożona oferta winna być zgodna z wymaganiami Specyfikacji.
3. Każdy Wykonawca może złożyć tylko jedną ofertę.
4. Wykonawca ponosi wszelkie koszty związane z przygotowaniem i złożeniem oferty.
5. Ofertę składa się przy użyciu środków komunikacji elektronicznej za pośrednictwem Formularzu składania oferty dostępnego na stronie internetowej <https://platformazakupowa.pl/>.
6. Oferta musi zawierać prawidłowo wypełnione wszystkie obowiązkowe pola formularzy elektronicznych oraz załączone skany wszystkich wymaganych w Specyfikacji dokumentów - pliki pdf (wielkość jednego pliku max 500 MB) oraz załączone dokumenty wymagane w Specyfikacji w formie zgodnej z § 2 ust. 1 pkt 1 Specyfikacji.
7. Oferta winna być napisana w języku polskim, sporządzona na formularzach elektronicznych dostępnych na Platformie Zakupowej Zamawiającego. Formularze załączane do oferty powinny być zgodne ze wzorami formularzy stanowiącymi załączniki do Specyfikacji. Wszystkie załączniki do oferty powinny być podpisane przez Wykonawcę lub upoważnionego przedstawiciela Wykonawcy (w sposób umożliwiający identyfikację podpisu). Dokument obejmujący pełnomocnictwo do podpisania dokumentów winien być dołączony do oferty, o ile umocowanie do działania w imieniu Wykonawcy nie wynika z innych dokumentów załączonych do oferty.
8. W przypadku dokumentów podpisywanych odręcznie wszelkie poprawki lub zmiany w tekście załączonych dokumentów muszą być parafowane przez Wykonawcę lub upoważnionego przedstawiciela Wykonawcy.
9. W celu złożenia oferty Wykonawca może założyć bezpłatne konto użytkownika na Platformie Zakupowej Zamawiającego. Istnieje również możliwość złożenia oferty bez konta użytkownika.
10. System jest dostępny dla Zamawiającego i Wykonawców poprzez ogólnodostępną sieć Internet przez 24 godziny na dobę przez 7 dni w tygodniu, z wyłączeniem okien serwisowych.
11. Wykonawca przystępując do niniejszego postępowania o udzielenie zamówienia, akceptuje warunki korzystania z Platformy, określone w Regulaminie zamieszczonym na stronie internetowej w zakładce „Instrukcje”. Zamawiający informuje, że instrukcje korzystania z Platformy dotyczące w szczególności z logowania składania wniosków o wyjaśnienie treści SWZ, składania ofert, zmiany i wycofania ofert oraz innych czynności podejmowanych w Postępowaniu przy użyciu Platformy znajdują się w zakładce „Instrukcje dla Wykonawców" na stronie internetowej pod adresem: <https://platformazakupowa.pl/strona/45-instrukcje>.
12. Oferta lub wniosek Wykonawcy są zaszyfrowane i nie można ich edytować. Przez zmianę oferty lub wniosku rozumie się złożenie nowej oferty i wycofanie poprzedniej, jednak należy to zrobić przed upływem terminu zakończenia składania ofert w postępowaniu.
13. **Zamawiający informuje, że oferty składane w niniejszym Postępowaniu są niejawne za wyjątkiem informacji o wyborze najkorzystniejszej oferty, zgodnie   
    z postanowieniami § 15 ust. 5.**
14. W przypadku Wykonawców wspólnie ubiegających się o udzielenie zamówienia.  
    Oferta musi spełniać następujące wymagania:

Oferta musi być podpisana w taki sposób, by prawnie zobowiązywała wszystkich Wykonawców występujących wspólnie.

Wykonawcy występujący wspólnie muszą ustanowić pełnomocnika (lidera konsorcjum) do reprezentowania ich w postępowaniu o udzielenie Zamówienia lub do reprezentowania ich w postępowaniu oraz zawarcia umowy. Umocowanie może wynikać z treści umowy konsorcjum lub zostać przedłożone oddzielnie wraz z ofertą.

Treść pełnomocnictwa powinna dokładnie określać zakres umocowania.

Wszelka korespondencja oraz rozliczenia dokonywane będą wyłącznie z pełnomocnikiem (liderem konsorcjum).

Wypełniając formularz ofertowy, składając oświadczenie o spełnieniu warunków udziału w postępowaniu, jak również wypełniając inne dokumenty powołujące się na „Wykonawcę”, w miejscu „np. nazwa i adres Wykonawcy” należy wpisać dane dotyczące konsorcjum, a nie pełnomocnika (lidera) konsorcjum, z tym, że   
w elektronicznym formularzu oferty należy wpisać tylko dane lidera konsorcjum.

*W odniesieniu do wymagań postawionych przez Zamawiającego, każdy   
z Wykonawców wchodzących w skład konsorcjum* ***oddzielnie musi*** *udokumentować, że nie podlega wykluczeniu z Postępowania tj. przedstawić dokumenty wymienione   
w punktach* § 4 ust. pt. 1,2,3. *Specyfikacji. W odniesieniu do pozostałych dokumentów konsorcjum może złożyć jeden wspólny dokument.*

**Członkowie Konsorcjum wspólnie, solidarnie odpowiadają za zobowiązania względem Zamawiającego z tytułu realizacji przedmiotu zamówienia, niezależnie od podziału zadań w ramach Konsorcjum (Zamawiający wymaga, aby stosowny zapis o wspólnej i solidarnej odpowiedzialności zawarty był w umowie konsorcjum).**

## § 3

## WARUNKI UDZIAŁU W POSTĘPOWANIU

**O udzielenie Zamówienia ubiegać się mogą Wykonawcy, którzy:**

1. Posiadają uprawnienia do wykonywania określonej działalności lub czynności, jeżeli ustawy nakładają obowiązek posiadania takich uprawnień.
2. Posiadają niezbędną wiedzę i doświadczenie oraz dysponują potencjałem technicznym i osobami zdolnymi do należytego wykonania Zamówienia lub przedstawią pisemne zobowiązanie innych podmiotów do udostępnienia potencjału technicznego i osób zdolnych do wykonania Zamówienia.
3. Znajdują się w sytuacji ekonomicznej i finansowej zapewniającej wykonanie Zamówienia.
4. Nie podlegają wykluczeniu z Postępowania o udzielenie Zamówienia.
5. Ocena spełnienia w/w warunków dokonana zostanie zgodnie z formułą „spełnia – nie spełnia”, w oparciu o informacje zawarte w dokumentach wyszczególnionych   
   w § 4 Specyfikacji - „Wymagane dokumenty”. Z treści załączonych dokumentów musi wynikać jednoznacznie, że ww. warunki Wykonawca spełnił.
6. Niespełnienie chociażby jednego z ww. warunków skutkować będzie wykluczeniem Wykonawcy z Postępowania.

## 

## § 4

## WYMAGANE DOKUMENTY

Wykonawcy w celu potwierdzenia spełnienia warunków udziału w postępowaniu winni dostarczyć wskazane poniższe oświadczenia i dokumenty:

1. Aktualny odpis z właściwego rejestru lub z Centralnej Ewidencji i Informacji   
   o Działalności Gospodarczej potwierdzający prowadzenie działalności gospodarczej, wystawiony nie wcześniej niż **6 miesięcy** przed upływem terminu składania ofert.
2. Oświadczenie o spełnieniu warunków udziału w Postepowaniu **(wg** **Załącznika nr 2   
   do Specyfikacji).**
3. Oświadczenie o przynależności do grupy kapitałowej w rozumieniu ustawy z dnia 16 lutego 2007 r. o ochronie konkurencji i konsumentów albo informację o tym, że Wykonawca nie należy do grupy kapitałowej. (**wg załącznika nr 3 do Specyfikacji**).
4. Oświadczenie o braku powiązań z osobami lub podmiotami, o których mowa w art. 5l Rozporządzenia (UE) nr 833/2014 z dnia 31 lipca 2014r. dotyczącego środków ograniczających w związku z działaniami Rosji destabilizującymi sytuację na Ukrainie (Dz. U. EU L 229 z 31.07.2014, str. 1 z późn. zm.), względem których stosowane są środki sankcyjne (wg **Załącznika nr 3A do SWZ**)
5. **Deklaracja zgodności lub Deklaracja Właściwości Użytkowych na obuwie potwierdzająca zgodność z PN-EN ISO 20347:2022-09;**
6. Referencje podmiotów trzecich potwierdzające wykonanie w ciągu ostatnich trzech lat   
   (a jeżeli okres prowadzenia działalności jest krótszy - w tym okresie) dostaw, których przedmiotem były towary zbliżone do przedmiotu Zamówienia, na łączną kwotę minimum: **100.000,00 zł** z podaniem ich wartości, przedmiotu, wraz z potwierdzeniem, że Dostawy te zostały wykonane należycie, a jeżeli nie ma możliwości uzyskania takich referencji to wskazaniem podmiotów na rzecz których te dostawy były świadczone i podaniem przyczyn braku możliwości uzyskania takich referencji.
7. Kopia umowy konsorcjum (w przypadku Wykonawców wspólnie ubiegających się   
   o udzielenie zamówienia) - Zamawiający wezwie Wykonawców do przedstawienia umowy konsorcjum przed podpisaniem Umowy (umowa konsorcjum stanowić będzie załącznik do Umowy).

## § 5

## ZASADY DOTYCZĄCE WYKLUCZENIA WYKONAWCÓW, ODRZUCENIA OFERT I UNIEWAŻNIENIA POSTĘPOWANIA.

### 1. Wykluczenie Wykonawców

1) Z Postępowania o udzielenie Zamówienia **wyklucza się** Wykonawców, którzy:

1. nie spełniają warunków udziału w postępowaniu określonych w § 3 Specyfikacji,
2. nie złożyli oświadczenia o spełnieniu warunków udziału w postępowaniu lub dokumentów potwierdzających spełnianie tych warunków,
3. wykonywali czynności bezpośrednio związane z przygotowaniem prowadzonego Postępowania lub posługiwali się w celu sporządzenia oferty osobami uczestniczącymi w dokonywaniu tych czynności, chyba że udział tych Wykonawców nie utrudni uczciwej konkurencji,
4. złożyli nieprawdziwe informacje mające wpływ na wynik prowadzonego postępowania,
5. należąc do tej samej grupy kapitałowej, w rozumieniu ustawy z dnia 16 lutego 2007 r. o ochronie konkurencji i konsumentów, złożyli odrębne oferty lub wnioski   
   o dopuszczenie do udziału w tym samym postępowaniu, chyba że wykażą,   
   że istniejące między nimi powiazania nie prowadzą do zachwiania uczciwej konkurencji pomiędzy wykonawcami w postępowaniu o udzielenie zamówienia.
6. **nie dostarczyli na wezwanie Zamawiającego próbek, o których mowa   
   w § 7 ust. 9**

2) Zamawiający może wykluczyć Wykonawcę, który znajduje się w sporze przed sądem powszechnym lub administracyjnym lub innymi instytucjami ze spółką WGT sp. z o.o.

3) Zamawiający ma możliwość podjęcia decyzji o wykluczeniu z Postępowania Wykonawcy, który poprzez nienależyte wykonanie lub niewykonanie Zamówienia, albo poprzez inne działania związane z Zamówieniem naraził Zamawiającego na szkodę, a w szczególności, w innych postępowaniach bez ważnego powodu zrezygnował z wykonania zamówienia, bądź odmówił zawarcia umowy lub też nie zrealizował z przyczyn lezących po jego stronie należycie całego przedmiotu umowy

4) Ofertę Wykonawcy wykluczonego uznaje się za odrzuconą. O wykluczeniu   
z Postępowania Zamawiający zawiadamia wykluczonego Wykonawcę, podając uzasadnienie.

### 2. Odrzucenie ofert

1) Oferta zostanie odrzucona, gdy:

1. jej treść nie odpowiada treści Specyfikacji, z wyjątkiem niezgodności, które Zamawiający może poprawić zgodnie z § 7 ust. 10 pkt. 3 Specyfikacji,
2. jej złożenie stanowi czynu nieuczciwej konkurencji w rozumieniu przepisów   
   o zwalczaniu nieuczciwej konkurencji,
3. została złożona przez Wykonawcę wykluczonego z udziału w postępowaniu   
   o udzielenie Zamówienia lub nie zaproszonego do składania ofert,
4. zawiera błędy w obliczeniu ceny a Wykonawca w terminie wyznaczonym przez Zamawiającego nie zgodził się na poprawienie oczywistej omyłki rachunkowej,
5. Wykonawca w terminie wyznaczonym przez Zamawiającego nie zgodził się na poprawienie omyłki polegającej na niezgodności oferty ze Specyfikacją, niepowodujące istotnych zmian w treści oferty,
6. jest nieważna na podstawie odrębnych przepisów,
7. zawiera rażąco niską cenę, z zastrzeżeniem § 7 ust. 8 Specyfikacji
8. Wykonawca nie wniósł wymaganego wadium do upływu terminu składania ofert,   
   w tym również na przedłużony okres związania ofertą lub nie zgodzili się na przedłużenie okresu związania ofertą, (o ile wymagane jest wadium)
9. **próbki, które dostarczył Wykonawca na wezwanie Zamawiającego, o których mowa w § 7 ust. 9 Specyfikacji, nie spełniają wymagań podanych w Specyfikacji lub są wątpliwej jakości (subiektywna ocena Zamawiającego)**

2) O odrzuceniu oferty Zamawiający zawiadamia Wykonawcę, którego oferta została odrzucona podając uzasadnienie.

### 3. Unieważnienie Postępowania

1) Zamawiający unieważnia postępowanie o udzielenie Zamówienia, jeżeli:

1. nie złożono żadnej oferty niepodlegającej odrzuceniu,
2. wystąpiła istotna zmiana okoliczności powodująca, że prowadzenie Postępowania lub wykonanie Zamówienia nie leży w interesie Zamawiającego;

2) Zamawiający może unieważnić postępowanie:

1. gdy wpłynęła tylko jedna oferta niepodlegająca odrzuceniu,
2. bez podania przyczyny.
3. O unieważnieniu Postępowania o udzielenie Zamówienia Zamawiający zawiadamia równocześnie wszystkich Wykonawców, którzy ubiegali się o udzielenie Zamówienia. Zamawiający nie jest zobowiązany do podania uzasadnienia unieważnienia.

## § 6

## OPIS SPOSOBU OBLICZANIA CENY OFERTY

1. Cena oferty musi być wyrażona w złotych polskich: cyfrowo i słownie.
2. Wymaga się, aby cena podana była z dokładnością do dwóch miejsc po przecinku.
3. Cena musi zawierać wszystkie koszty i elementy związane z realizacją przedmiotu Zamówienia.
4. Przy ocenie ofert będzie brana pod uwagę cena netto.

## § 7

## KRYTERIA OCENY OFERT I ZASADY ICH OCENY

1. Przy wyborze najkorzystniejszej oferty, Zamawiający kierować się będzie następującymi kryteriami i ich wagami:

Kryterium A: **Cena – 100 %**

1. Za najkorzystniejszą zostanie uznana oferta, która spełnia wszystkie wymagania przedstawione w Specyfikacji oraz zawiera najniższą cenę wykonania Zamówienia.
2. Jeżeli w postępowaniu o udzielenie Zamówienia nie można dokonać wyboru oferty najkorzystniejszej ze względu na to, że zostały złożone oferty przedstawiające taki sam bilans ceny i innych kryteriów oceny ofert, Zamawiający może:

1) wezwać Wykonawców, którzy złożyli te oferty, do złożenia w terminie określonym przez Zamawiającego, ofert dodatkowych.

1. Wykonawcy, składając oferty dodatkowe, nie mogą zaoferować cen wyższych niż zaoferowane w złożonych ofertach.
2. Zamawiający przeprowadza dodatkowe negocjacje w zakresie parametrów podlegających kryteriom oceny ofert:
   1. gdy złożono jedną ofertę niepodlegającą odrzuceniu;
   2. kiedy cena oferty, ocenionej jako najkorzystniejsza przekracza zaplanowaną Wartość Zamówienia lub gdy oferty są niesatysfakcjonujące dla Zamawiającego, w takim wypadku Zamawiający zaprasza do przeprowadzenia negocjacji, co najmniej   
      2 Wykonawców, których oferty uzyskały najwyższą ilość punktów przyznaną w oparciu o przyjęte kryteria oceny ofert, chyba, że przeprowadzano aukcję elektroniczną - wtedy negocjacje prowadzone są z Wykonawcą, którego oferta jest oceniona jako najkorzystniejsza.
3. Jeżeli po złożeniu ofert przez Wykonawców, Zamawiający uzna, że złożone oferty nie są satysfakcjonujące, może przeprowadzić dodatkowe negocjacje w zakresie opisu przedmiotu Zamówienia lub treści umowy. W takim przypadku negocjacje przeprowadza się ze wszystkimi Wykonawcami, którzy złożyli ofertę, a w przypadku trybów zamkniętych   
   z Wykonawcami, którzy zostali zaproszeni do składania ofert. Jeśli w wyniku negocjacji dojdzie do modyfikacji opisu przedmiotu zamówienia lub treści umowy, Zamawiający zaprasza Wykonawców do ponownego złożenia ofert.
4. W postępowaniu prowadzonym elektronicznie, w przypadku przeprowadzenia negocjacji,   
   o których mowa ust. 5 pkt 2), Zamawiający uruchomi na Platformie Zakupowej Zamawiającego kolejną rundę Postępowania, w której Wykonawcy, którzy złożyli oferty niepodlegające odrzuceniu, będą mogli złożyć kolejne oferty, przy czym cena ofert nie może być wyższa od pierwotnie złożonych.
5. W toku badania i oceny ofert Zamawiający może żądać od Wykonawców wyjaśnień dotyczących treści złożonych ofert w szczególności, jeżeli cena oferty wydaje się rażąco niska. Obowiązek wykazania, że oferta nie zawiera rażąco niskiej ceny, spoczywa na Wykonawcy.
6. **Po złożeniu oferty, na wezwanie Zamawiającego (tj., jeżeli Zamawiający uzna to za konieczne), Wykonawca zobowiązany jest dostarczyć, w ciągu 7 dni roboczych, próbki wybranych przez Zamawiającego pozycji asortymentowych obuwia w celu weryfikacji czy spełniają one wymagania podane w Specyfikacji. Zamawiający zwróci Wykonawcy próbki, jeżeli nie dojdzie do zawarcia umowy z Wykonawcą. Próbki Wykonawcy, z którym dojdzie do zawarcia umowy, zostaną zatrzymane przez Zamawiającego na okres obowiązywania umowy, a następnie zostaną zwrócone Wykonawcy. Koszty próbek, ich dostarczenia oraz odbioru ponosi Wykonawca.**
7. Zamawiający poprawia w ofercie:
   * 1. oczywiste omyłki pisarskie,
     2. oczywiste omyłki rachunkowe, z uwzględnieniem konsekwencji rachunkowych dokonanych poprawek,
     3. inne omyłki polegające na niezgodności oferty ze Specyfikacją Warunków Zamówienia, niepowodujące istotnych zmian w treści oferty

– niezwłocznie zawiadamiając o tym Wykonawcę, którego oferta została poprawiona.

**§ 8**

## WADIUM

Zamawiający nie wymaga wniesienia wadium.

## § 9

## ZABEZPIECZENIE NALEŻYTEGO WYKONANIA UMOWY

Zamawiający nie wymaga wniesienia zabezpieczenia należytego wykonania.

## 

## § 10

## ZMIANA I UDZIELANIE WYJAŚNIEŃ DOTYCZĄCYCH SPECYFIKACJI

1. Wykonawca może zwrócić się za pośrednictwem Platformy Zakupowej do Zamawiającego o wyjaśnienie Specyfikacji. Zamawiający udzieli wyjaśnień Wykonawcy, jeżeli wniosek wpłynie nie później niż 4 dni przed otwarciem ofert.
2. Zamawiający, w szczególnie uzasadnionych przypadkach, zastrzega sobie prawo zmiany lub uzupełnienia treści Specyfikacji. Zmiana może mieć miejsce w każdym czasie, przed upływem terminu składania ofert. W przypadku wprowadzenia takiej zmiany, informacja   
   o tym zostanie niezwłocznie przekazana wszystkim Wykonawcom i będzie dla nich wiążąca.
3. Osoba upoważniona do kontaktów z Wykonawcami:

Monika Kulak- [Monika.Kulak@wgt.pl](mailto:Monika.Kulak@wgt.pl) tel. 571 667 828

w godz. 8:00-15:00 od poniedziałku do piątku.

Agnieszka Przerazińska- [Agnieszka.Przerazińska@wgt.pl](mailto:Agnieszka.Przerazińska@wgt.pl) tel. 572 886 344

w godz. 8:00-15.00 od poniedziałku do piątku

## § 11

## TERMIN I MIEJSCE SKŁADANIA OFERT

* + 1. Oferty należy składać w formie elektronicznej do dnia **15.02.2024 r**. do godz. **12.00** za pośrednictwem **Platformy Zakupowej Zamawiającego**.
    2. Skuteczne złożenie oferty elektronicznej następuje poprzez kliknięcie przycisku „Złóż ofertę” w drugim kroku i wyświetlaniu komunikatu, że oferta została złożona. Po złożeniu oferty na skrzynkę pocztową przychodzi potwierdzenie z platformy. Jeżeli oferta została złożona bez konta użytkownika na adres pocztowy przychodzi link, który umożliwili zweryfikowanie adresu mailowego. Taki mail jest potwierdzeniem złożenia oferty. Zaleca się, aby przed rozpoczęciem wypełniania Formularzu składania oferty Wykonawca zalogował się do systemu, a jeżeli nie posiada konta, założył bezpłatne konto. W przeciwnym wypadku Wykonawca będzie miał ograniczone funkcjonalności, np. braku widoku wiadomości prywatnych od Zamawiającego.
    3. Oferty złożone w inny sposób niż przewidziano w § 11 nie zostaną rozpatrzone.

## § 12

## TERMIN I MIEJSCE OTWARCIA OFERT

Zamawiający nie przewiduje jawnego otwarcia ofert.

## § 13

## INFORMACJA O PRZEWIDYWANYM WYBORZE NAJKORZYSTNIEJSZEJ OFERTY Z ZASTOSOWANIEM AUKCJI ELEKTRONICZNEJ

Zamawiający nie przewiduje przeprowadzenie aukcji elektronicznej. O wyborze oferty Zamawiający zawiadamia niezwłocznie oferentów, którzy ubiegali się o udzielenie zamówienia.

## § 14

## TERMIN ZWIĄZANIA OFERTĄ

Składający ofertę pozostaje nią związany przez okres 60 dni. Bieg terminu rozpoczyna się wraz z upływem terminu składania ofert. Zamawiający może zwrócić się do Wykonawców o wyrażenie zgody na przedłużenie terminu związania ofertą o oznaczony okres.

## § 15

## POSTANOWIENIA KOŃCOWE

1. Zamawiający wzywa Wykonawców, którzy w wyznaczonym terminie nie złożyli dokumentów (w tym pełnomocnictw) lub oświadczeń wymaganych w Specyfikacji lub złożyli dokumenty lub oświadczenia zawierające błędy, do ich uzupełnienia w wyznaczonym terminie chyba, że mimo ich uzupełnienia oferta Wykonawcy nie zostałaby wybrana jako najkorzystniejsza lub podlega odrzuceniu lub konieczne byłoby unieważnienie Postępowania. Oświadczenia lub dokumenty powinny potwierdzać spełnianie przez Wykonawcę warunków udziału w postępowaniu oraz spełnianie przez oferowane dostawy, usługi lub roboty budowlane wymagań określonych przez Zamawiającego, nie później niż w dniu wyznaczonym przez Zamawiającego jako termin uzupełnienia oświadczeń lub dokumentów, z zastrzeżeniem ust. 3.
2. **Oświadczenia, wnioski, zawiadomienia oraz przekazywanie informacji poprzez Platformę odbywa się elektronicznie za pośrednictwem formularza „Wyślij wiadomość” dostępnego na stronie dotyczącej Postępowania. Za datę wpływu oświadczeń, wniosków, zawiadomień oraz informacji przyjmuje się datę ich przysłania za pośrednictwem Platformy poprzez kliknięcie przycisku „Wyślij wiadomość do Zamawiającego”, po którym pojawi się komunikat, że wiadomość została wysłana do Zamawiającego.**
3. Zamawiający może odstąpić od wezwania, o którym mowa powyżej, w sytuacji, kiedy uzupełnienie oferty Wykonawcy nie skutkowałoby wyborem oferty.
4. Oficjalne ogłoszenie wyników Postępowania o udzielenie Zamówienia następuje po zatwierdzeniu protokołu Postępowania i dokonaniu wyboru oferty najkorzystniejszej.
5. Informacja o wyborze najkorzystniejszej oferty przekazywana jest indywidualnie wszystkim Wykonawcom biorącym udział w Postępowaniu z zastrzeżeniem, iż:
   * 1. W przypadku Wykonawcy (lub Wykonawców w przypadku Postępowania, którego celem jest zawarcie Umów ramowych), którego oferta została wybrana, informuje się go o tym fakcie.
     2. W przypadku Wykonawcy, którego oferta nie została wybrana, informuję się go   
        o tym fakcie nie podając równocześnie informacji o ofercie wygrywającej.
6. Do zawarcia umowy z wybranym Wykonawcą nie dochodzi przez przyjęcie oferty lub poinformowanie o wyborze oferty, wymagane jest podpisanie umowy o udzielenie Zamówienia o uzgodnionej treści przez osoby uprawnione do reprezentowania Zamawiającego.
7. Zamawiający podpisze umowę z Wykonawcą, który przedłoży ofertę najkorzystniejszą z punktu widzenia kryteriów przyjętych w Specyfikacji. Dopiero podpisanie takiej umowy jest jednoznaczne z udzieleniem Zamówienia.
8. Wybrany Wykonawca jest zobowiązany do zawarcia umowy w terminie i miejscu wyznaczonym przez Zamawiającego. W przypadku, jeżeli okaże się, że Wykonawca, którego oferta została wybrana, uchyla się od zawarcia umowy lub nie wnosi wymaganego zabezpieczenia należytego wykonania umowy (jeżeli takie było wymagane), Zamawiający wybierze tę z pośród pozostałych ofert, która uzyskała najwyższą liczbę punktów w oparciu o podane kryteria oceny ofert.
9. W niniejszym postępowaniu nie mają zastosowania przepisy ustawy z dnia 11 września 2019 r. - Prawo zamówień publicznych, w tym unormowania dotyczące odwołań.
10. W przypadku unieważnienia Postępowania o udzielenie Zamówienia Wykonawcom nie przysługują roszczenia o zwrot kosztów uczestnictwa w postępowaniu, w szczególności kosztów przygotowania oferty.
11. W przypadku stosowania praktyk ograniczających konkurencję, których celem lub skutkiem jest wyeliminowanie, ograniczenie lub naruszenie w inny sposób konkurencji na rynku właściwym, polegających w szczególności na uzgadnianiu warunków składanych ofert, w szczególności zakresu prac lub ceny, zastosowanie mogą znaleźć sankcje przewidziane w m.in. w art. 106 Ustawy z dnia 16 lutego 2007 r. o ochronie konkurencji   
    i konsumentów oraz w art. 305 Ustawy z dnia 6 czerwca 1997 r. Kodeks karny.

|  |  |
| --- | --- |
| **Sporządził** | **Przewodniczący Komisji Przetargowej** |
|  |  |
| **Zatwierdził (Zarząd)** | |
|  | |



**Załącznik nr 1 do SWZ**

Dane Wykonawcy:

|  |  |
| --- | --- |
| Nazwa: |  |
| Adres: |  |

**OŚWIADCZENIE**

1. Składając ofertę na realizację zadania pn.:

**„Sukcesywne dostawy fabrycznie nowego obuwia taktycznego dla pracowników świadczących usługi ochrony osób i mienia”**

w postępowaniu o udzielenie Zamówienia Niepublicznego prowadzonego w trybie przetargu nieograniczonego.

1. **Szczegółową wycenę poszczególnych elementów Zamówienia przedstawia formularz wyceny.**
2. **Zobowiązuję się zrealizować przedmiot Zamówienia w terminie:** opisanym w SWZ
3. **Okres gwarancji na dostarczone towary wynosi: zgodnie z terminami podanymi   
   w Załączniku nr 5 do Specyfikacji Warunków Zamówienia**
4. **Oświadczam, że:**
5. **zapoznałem się z treścią Specyfikacji (w tym w szczególności z projektem umowy), wszelkimi zmianami wprowadzonymi przez Zamawiającego w trakcie Postępowania o udzielenie Zamówienia i przyjmuję je bez zastrzeżeń / przedstawiam uwagi do Projektu Umowy, *(niepotrzebne skreślić lub usunąć)***
6. **wyceniłem wszystkie elementy niezbędne do prawidłowego wykonania umowy,**
7. **oferta została sporządzona na formularzach zgodnych ze wzorami formularzy stanowiącymi załączniki do Specyfikacji,**
8. **złożone oświadczenia i dokumenty są zgodne ze stanem faktycznym,**
9. Zapłata należności na rzecz Wykonawcy, nastąpi przelewem na rachunek bankowy numer:

|  |
| --- |
|  |

Znajdujący się w wykazie prowadzonym przez szefa Krajowej Administracji Skarbowej (umożliwiający realizację płatności metodą MPP), prowadzony przez

|  |
| --- |
|  |

w oparciu o prawidłowo wystawioną fakturę

1. Oświadczam, że jestem związany ofertą przez okres wskazany w Specyfikacji i w przypadku wygrania Postępowania zobowiązuję się do zawarcia umowy w terminie i miejscu wyznaczonym przez Zamawiającego.
2. Oświadczam, że **jestem  nie jestem** podatnikiem podatku VAT. *(niepotrzebne skreślić lub usunąć)*
3. Upoważniam Zamawiającego lub jego upoważnionych przedstawicieli do przeprowadzenia wszelkich badań mających na celu sprawdzenie oświadczeń, dokumentów i przedłożonych informacji oraz wyjaśnień finansowych i technicznych.
4. Upoważniam każdą osobę publiczną, bank lub przedsiębiorstwa wymienione w Ofercie do dostarczenia stosownej informacji uznanej przez *Zamawiającego* za istotną w celu sprawdzenia oświadczeń i informacji zawartych w ofercie.
5. Imiona i nazwiska oraz stanowiska osób upoważnionych ze strony Wykonawcy, z którymi można się kontaktować w celu uzyskania dodatkowych informacji dotyczących przedmiotu Zamówienia:

|  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- |
| LP. | Imię | Nazwisko | Adres e-mail | Nr telefonu |
| 1 |  |  |  |  |
| 2 |  |  |  |  |

12. Integralnymi załącznikami niniejszej oferty, zgodnie z wymaganiami Specyfikacji, są:

|  |  |
| --- | --- |
| LP. | Nazwa załącznika |
| 1 |  |
| 2 |  |
| 3 |  |
| 4 |  |
| 5 |  |
| 7 |  |
| 8 |  |
| 9 |  |

Dnia…………………………… .............................................

*(podpis i pieczęć Wykonawcy)*

*W przypadku składania na niniejszym dokumencie kwalifikowanego podpisu elektronicznego, WGT sp. z o.o. nie wymaga uzupełnienia pola „Data” oraz „podpis i pieczęć Wykonawcy.*

**Załącznik nr 2 do SWZ**

**OŚWIADCZENIE WYKONAWCY**

**Dane dotyczące Wykonawcy:**

|  |  |
| --- | --- |
| Nazwa: |  |
| Adres: |  |

**„Sukcesywne dostawy fabrycznie nowego obuwia taktycznego dla pracowników świadczących usługi ochrony osób i mienia”**

**Oświadczam, że:**

1. posiadam uprawnienia do wykonywania określonej w Specyfikacji działalności lub czynności, jeżeli ustawy nakładają obowiązek posiadania takich uprawnień,
2. posiadam niezbędną wiedzę i doświadczenie,
3. dysponuję odpowiednim potencjałem technicznym oraz osobami zdolnymi do wykonania Zamówienia
4. znajduję się w sytuacji ekonomicznej i finansowej zapewniającej wykonanie Zamówienia,
5. w okresie 3 lat przed wszczęciem Postępowania nie stwierdzono prawomocnym orzeczeniem sądu wyrządzenia przeze mnie szkody polegającej na niewykonaniu Zamówienia lub wykonaniu Zamówienia nienależycie,
6. nie otwarto w odniesieniu do mnie likwidacji ani nie ogłoszono upadłości,
7. nie zalegam z uiszczeniem podatków, opłat lub składek na ubezpieczenia społeczne   
   i zdrowotne, z wyjątkiem przypadków uzyskania przewidzianego prawem zwolnienia, odroczenia, rozłożenia na raty zaległych płatności lub wstrzymanie w całości wykonania decyzji właściwego organu,
8. dot. osoby fizycznej: nie zostałem prawomocnie skazany za przestępstwo popełnione w związku z postępowaniem o udzielenie Zamówienia, przestępstwo przeciwko prawom osób wykonujących pracę zarobkową, przestępstwo przeciwko środowisku, przestępstwo przekupstwa, przestępstwo przeciwko obrotowi gospodarczemu lub inne przestępstwo popełnione w celu osiągnięcia korzyści majątkowych, a także za przestępstwo skarbowe lub przestępstwo udziału w zorganizowanej grupie albo związku mających na celu popełnienie przestępstwa lub przestępstwa skarbowego;
9. dot. spółki jawnej: żaden wspólnik nie został prawomocnie skazany za przestępstwo popełnione w związku z postępowaniem o udzielenie Zamówienia, przestępstwo przeciwko prawom osób wykonujących pracę zarobkową, przestępstwo przeciwko środowisku, przestępstwo przekupstwa, przestępstwo przeciwko obrotowi gospodarczemu lub inne przestępstwo popełnione w celu osiągnięcia korzyści majątkowych, a także za przestępstwo skarbowe lub przestępstwo udziału w zorganizowanej grupie albo związku mających na celu popełnienie przestępstwa lub przestępstwa skarbowego;
10. dot. spółki partnerskiej: żaden partner lub członek zarządu nie został prawomocnie skazany za przestępstwo popełnione w związku z postępowaniem o udzielenie Zamówienia, przestępstwo przeciwko prawom osób wykonujących pracę zarobkową, przestępstwo przeciwko środowisku, przestępstwo przekupstwa, przestępstwo przeciwko obrotowi gospodarczemu lub inne przestępstwo popełnione w celu osiągnięcia korzyści majątkowych, a także za przestępstwo skarbowe lub przestępstwo udziału w zorganizowanej grupie albo związku mających na celu popełnienie przestępstwa lub przestępstwa skarbowego;
11. dot. spółki komandytowej oraz spółki komandytowo-akcyjnej: żaden komplementariusz nie został prawomocnie skazany za przestępstwo popełnione w związku z postępowaniem o udzielenie Zamówienia, przestępstwo przeciwko prawom osób wykonujących pracę zarobkową, przestępstwo przeciwko środowisku, przestępstwo przekupstwa, przestępstwo przeciwko obrotowi gospodarczemu lub inne przestępstwo popełnione w celu osiągnięcia korzyści majątkowych, a także za przestępstwo skarbowe lub przestępstwo udziału w zorganizowanej grupie albo związku mających na celu popełnienie przestępstwa lub przestępstwa skarbowego;
12. dot. osoby prawnej: żaden z urzędujących członków organu zarządzającego nie został prawomocnie skazany za przestępstwo popełnione w związku z postępowaniem o udzielenie Zamówienia, przestępstwo przeciwko prawom osób wykonujących pracę zarobkową, przestępstwo przeciwko środowisku, przestępstwo przekupstwa, przestępstwo przeciwko obrotowi gospodarczemu lub inne przestępstwo popełnione w celu osiągnięcia korzyści majątkowych, a także za przestępstwo skarbowe lub przestępstwo udziału w zorganizowanej grupie albo związku mających na celu popełnienie przestępstwa lub przestępstwa skarbowego;
13. sąd nie orzekł wobec mnie, jako podmiotu zbiorowego, zakazu ubiegania się o Zamówienia, na podstawie przepisów o odpowiedzialności podmiotów zbiorowych za czyny zabronione pod groźbą kary.

Dnia…………………………… .............................................

*(podpis i pieczęć Wykonawcy)*

*W przypadku składania na niniejszym dokumencie kwalifikowanego podpisu elektronicznego, WGT sp. z o.o. nie wymaga uzupełnienia pola „Data” oraz „podpis i pieczęć Wykonawcy.*

# Załącznik nr 3 do SWZ

……………………, dnia………………

*(miejscowość)*

Dane dotyczące Wykonawcy:

|  |  |
| --- | --- |
| Nazwa: |  |
| Adres: |  |

**OŚWIADCZENIE WYKONAWCY**

dotyczące przynależności do grupy kapitałowej

Postępowanie o udzielenie zamówienia niepublicznego sektorowego w trybie przetargu nieograniczonego pod nazwą:

**„Sukcesywne dostawy fabrycznie nowego obuwia taktycznego dla pracowników świadczących usługi ochrony osób i mienia”**

Informujemy, **że należymy / nie należymy** do grupy kapitałowej w rozumieniu ustawy z dnia   
16 lutego 2007 r. o ochronie konkurencji i konsumentów. *(niepotrzebne skreślić lub usunąć)*

Lista podmiotów należących do tej samej grupy kapitałowej, do której należy Wykonawca, (zawierająca nazwę podmiotu, dokładny adres i NIP) stanowi załącznik do niniejszego oświadczenia[[1]](#footnote-2).

*….………………………………………………………..*

*(podpisy osób uprawnionych do reprezentowania Wykonawcy)*

*W przypadku składania na niniejszym dokumencie kwalifikowanego podpisu elektronicznego, WGT sp. z o.o. nie wymaga uzupełnienia pola „Data” oraz „podpis i pieczęć Wykonawcy.*

**Załącznik nr 3A do SWZ**

**Oświadczenie Wykonawcy**

1. W związku z art. 7 ust. 1 ustawy z dnia 13 kwietnia 2022 r. o szczególnych rozwiązaniach w zakresie przeciwdziałania wspieraniu agresji na Ukrainę oraz służących ochronie bezpieczeństwa narodowego **OŚWIADCZAM/Y**, że:
   1. Wykonawca **jest\* / nie jest\*** wymieniony w wykazach określonych w rozporządzeniu 765/2006 i rozporządzeniu 269/2014 albo wpisany na listę na podstawie decyzji w sprawie wpisu na listę rozstrzygającej o zastosowaniu środka, o którym mowa w art. 1 pkt 3 ww. ustawy;
   2. beneficjentem rzeczywistym Wykonawcy w rozumieniu ustawy z dnia 1 marca 2018 r. o przeciwdziałaniu praniu pieniędzy oraz finansowaniu terroryzmu (Dz. U. z 2022 r. poz. 593 i 655) **jest\* / nie jest\*** osoba wymieniona w wykazach określonych w rozporządzeniu 765/2006 i rozporządzeniu 269/2014 albo wpisana na listę lub będąca takim beneficjentem rzeczywistym od dnia 24 lutego 2022 r., o ile została wpisana na listę na podstawie decyzji w sprawie wpisu na listę rozstrzygającej o zastosowaniu środka, o którym mowa w art. 1 pkt 3 ww. ustawy;
   3. jednostką dominującą Wykonawcy w rozumieniu art. 3 ust. 1 pkt 37 ustawy z dnia 29 września 1994 r. o rachunkowości (Dz. U. z 2021 r. poz. 217, 2105 i 2106), **jest\* / nie jest\*** podmiot wymieniony w wykazach określonych w rozporządzeniu 765/2006 i rozporządzeniu 269/2014 albo wpisany na listę lub będący taką jednostką dominującą od dnia 24 lutego 2022 r., o ile został wpisany na listę na podstawie decyzji w sprawie wpisu na listę rozstrzygającej o zastosowaniu środka, o którym mowa w art. 1 pkt 3 ww. ustawy.

Podpis Wykonawcy

……………………………

\*niepotrzebne skreślić

**Załącznik nr 4 do SWZ**

**Klauzula informacyjna**

1. Administratorem Państwa danych osobowych jest spółka WGT sp. z o.o. z siedzibą w Tarnowie, ul. Kazimierza Bartla 3, 33-100 Tarnów
2. Powołaliśmy Inspektora Ochrony Danych, z którym mogą się Państwo skontaktować pisząc na:
3. adres email: wgt.iod@wgt.pl
4. adres korespondencyjny: WGT sp. z o.o., ul. Kazimierza Bartla 3, 33-100 Tarnów, z dopiskiem Inspektor Ochrony Danych Osobowych
5. Państwa dane osobowe będziemy przetwarzali w celu:
   1. wyłonienia najkorzystniejszej oferty w toczącym się postępowaniu, w wyniku którego nastąpi zawarcie i wykonanie Umowy - przez okres prowadzenia postępowania   
      i obowiązywania umowy; archiwizacji w zakresie niezbędnym dla wykonania obowiązków prawnych, w szczególności przepisów podatkowych, przepisów o rachunkowości - przez okres wynikający z tych przepisów;
   2. ewentualnego ustalenia, dochodzenia roszczeń lub obrony przed roszczeniami – przez czas trwania postępowań i okres przedawnienia potencjalnych roszczeń;
   3. tworzenia analiz wyników prowadzonej przez nas działalności gospodarczej na potrzeby wewnętrzne - przez okres nie dłuższy niż wskazany w lit. a.

Przetwarzanie danych osobowych na podstawie art. 6 ust. 1 f) Rozporządzenia, tj. realizacji uzasadnionego interesu, poprzedzone zostało przeprowadzeniem weryfikacji istnienia uzasadnionego interesu prawnego oraz ryzyka naruszenia Państwa praw lub interesów   
w formie testu równowagi. Przysługuje Państwu prawo dostępu do wniosków z tego testu.   
W celu uzyskania dalszych informacji prosimy o kontakt z Inspektorem Ochrony Danych.

1. **Prawo do wniesienia sprzeciwu.** Mają Państwo prawo, w dowolnym momencie, wnieść sprzeciw wobec przetwarzania przez nas Państwa danych osobowych. Mogą Państwo skorzystać z tego prawa, jeślipodstawę przetwarzania stanowi nasz prawnie uzasadniony interes.
2. W związku z przetwarzaniem Państwa danych osobowych, przysługują Państwu także następujące prawa:
3. **Prawo dostępu do danych osobowych.** Mają Państwo prawo do uzyskania od nas potwierdzenia, że przetwarzamy Państwa dane osobowe. Mają Państwo również prawo do uzyskania dostępu do tych danych osobowych, kopii danych osobowych,   
   a także informacji o celach przetwarzania Państwa danych osobowych, informacji   
   o kategoriach Państwa danych osobowych przetwarzanych przez Administratora, informacji o odbiorcach lub kategoriach odbiorców, którym Administrator ujawnił Pani/Pana dane osobowe lub którym ma zamiar ujawnić te dane, o planowanym okresie przechowywania, o Państwa prawach związanych z przetwarzaniem danych, prawie do wniesienia skargi do organu nadzorczego, źródle danych oraz   
   o zautomatyzowanym podejmowaniu decyzji (jeśli występuje).
4. **Prawo do sprostowania danych**. Mają Państwo prawo zażądać, abyśmy niezwłocznie sprostowali Państwa dane osobowe, które są nieprawidłowe. Mają również Państwo prawo zażądać, abyśmy uzupełnili niekompletne dane osobowe.
5. **Prawo do usunięcia danych** (zwanego również „prawem do bycia zapomnianym”). Mają Państwo prawo żądać, żebyśmy niezwłocznie usunęli Państwa dane osobowe pod warunkiem spełniania przynajmniej jednej z przesłanek:
   * Państwa dane osobowe nie są już niezbędne do realizacji celów, dla których zostały zebrane lub są przetwarzane;
   * sprzeciwili się Państwo przetwarzaniu Państwa danych osobowych, a my nie mamy uzasadnionych prawnie, nadrzędnych podstaw ich przetwarzania;
   * przetwarzaliśmy Państwa dane osobowe niezgodnie z prawem;
   * musimy usunąć Państwa dane osobowe, aby wywiązać się z prawnie nałożonego na nas obowiązku.

Możemy Państwu odmówić realizacji prawa do bycia zapomnianym, w sytuacji, gdy korzystanie z danych jest niezbędne:

* + dla korzystania z prawa do wolności wypowiedzi i informacji;
  + dla wywiązania się z prawnego obowiązku lub realizacji zadania w interesie publicznym lub władzy publicznej;
  + z uwagi na interes publiczny (w dziedzinie zdrowia publicznego);
  + dla celów archiwalnych (w interesie publicznym), badań naukowych, historycznych, statystycznych;
  + do ustalenia, obrony lub dochodzenia roszczeń.

1. **Prawo do ograniczenia przetwarzania danych osobowych**. Mają Państwo prawo żądać, abyśmy ograniczyli przetwarzanie Państwa danych osobowych   
   w następujących przypadkach:
   * jeśli kwestionują Państwo prawidłowość Państwa danych osobowych, które przetwarzamy;
   * jeśli przetwarzamy Państwa dane osobowe niezgodnie z prawem, a sprzeciwiają się Państwo abyśmy je usunęli, żądając w zamian ograniczenia ich wykorzystania;
   * jeśli nie potrzebujemy już Państwa danych osobowych do celów przetwarzania, ale są one potrzebne Państwu do ustalenia, dochodzenia lub obrony Państwa roszczeń;
   * jeśli wnieśli Państwo sprzeciw wobec przetwarzania przez nas Państwa danych osobowych.

Jeśli skorzystają Państwo z prawa do ograniczenia przetwarzania danych osobowych, możemy je przetwarzać, za wyjątkiem przechowywania, tylko w wyjątkowych sytuacjach, tj.:

* + za Państwa zgodą;
  + w celu ustalenia, dochodzenia lub obrony roszczeń;
  + w celu ochrony praw innej osoby; lub
  + z uwagi na ważne względy interesu publicznego

1. **Prawo do przeniesienia danych.** Mają Państwo prawo, aby otrzymać od nas dane osobowe lub upoważnić nas do przesłania Państwa danych innemu administratorowi -   
   w ustrukturyzowanym powszechnie używanym formacie, jeżeli przesłanie jest technicznie możliwe. Mogą to być dane osobowe, które otrzymaliśmy bezpośrednio od Państwa, jak   
   i dane osobowe wynikające z Państwa zachowania np. dane o zużyciu energii. Przeniesiemy wyłącznie dane osobowe spełniające łącznie następujące warunki:
   * przetwarzanie odbywa się w sposób zautomatyzowany, tj. nie są to dane osobowe   
     w formie papierowej;
   * dane przetwarzane są na podstawie zgody lub w związku z umową.
2. Jeśli będą Państwo chcieli skorzystać z praw, które opisaliśmy powyżej lub uzyskać dodatkowe informacje - mogą się Państwo z nami skontaktować na wybrany z poniższych sposobów:
3. pisemnie na adres: WGT sp. z o.o., ul. Kazimierza Bartla 3, 33-100 Tarnów, z dopiskiem Inspektor Ochrony Danych Osobowych
4. mailowo na adres: wgt.iod@wgt.pl
5. telefonicznie pod numerem telefonu 571666588
6. Jeśli zdecydują się Państwo skorzystać z powyższych praw, udzielimy Państwu odpowiedzi co do rozpatrzenia żądania, bez zbędnej zwłoki, jednakże nie później niż   
   w terminie miesiąca od dnia otrzymania żądania.
7. **Prawo do wniesienia skargi do organu nadzorczego.** Jeśli uważają Państwo, że przetwarzanie Państwa danych osobowych narusza przepisy prawa, przysługuje Państwu prawo do wniesienia skargi do organu nadzorczego, którym jest Prezes Urzędu Ochrony Danych Osobowych.
8. Przewidywanymi odbiorcami Państwa danych osobowych są podmioty przetwarzające dane osobowe w naszym imieniu:

* TAURON Obsługa Klienta sp. z o.o.,
* Podmioty świadczące nam usługi doradcze, konsultacyjne, audytowe, pomoc prawną, podatkową, rachunkową,
* Podmioty świadczące usługi archiwizacji dokumentów.

w zakresie w jakim jest to niezbędne do realizacji celów przetwarzania Państwa danych osobowych.

W związku z możliwością przekazania Państwa danych osobowych do państw spoza EOG, przysługuje Państwu **prawo do uzyskania kopii danych osobowych przekazanych do państwa trzeciego**. Aby uzyskać kopię Państwa danych osobowych przekazanych do państwa trzeciego, prosimy o kontakt z Inspektorem Ochrony Danych lub zgłoszenie realizacji tego prawa w sposób przewidziany dla realizacji pozostałych praw o których mowa w niniejszej informacji.

**Załącznik nr 4A do SWZ**

**Oświadczenie wykonawcy w zakresie wypełnienia obowiązków informacyjnych przewidzianych w art. 13 lub art. 14 RODO w sytuacji, gdy przekazuje dane osobowe inne niż bezpośrednio jego dotyczące**

Oświadczam, że wypełniłem obowiązki informacyjne przewidziane w art. 13 lub art. 14 rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) 2016/679 z dnia 27 kwietnia 2016 r.   
w sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych i w sprawie swobodnego przepływu takich danych oraz uchylenia dyrektywy 95/46/WE (Dz. Urz. UE L 119   
z 04.05.2016), wobec osób fizycznych, od których dane osobowe bezpośrednio lub pośrednio pozyskałem w celu ubiegania się o udzielenie zamówienia niepublicznego w niniejszym postępowaniu o numerze PRZETARG/2/2024/WGT.

**Załącznik nr 5 do SWZ**

**Opis Przedmiotu zamówienia**

*(załącznik stanowi oddzielny dokument)*

**Załącznik nr 6 do SWZ**

**Formularz Wyceny**

*(Formularz dostępny w formacie pliku Excel dostępny na platformie zakupowej Zamawiającego)*

**Załącznik nr 7 do SWZ**

**Projekt Umowy**

**UMOWA NA DOSTAWĘ**

**NR……………………………………….**

zawarta w dniu ……………………………. pomiędzy:

**WGT Sp. z o.o.** z siedzibą w **Tarnowie**, kod pocztowy **33-100,** przy ul **Kazimierza Bartla 3**, posiadającą nr identyfikacyjny NIP **873-16-35-450**, zarejestrowaną w Sądzie Rejonowym dla Krakowa – Śródmieścia w Krakowie, XII Wydział Gospodarczy Krajowego Rejestru Sądowego pod numerem **0000026981**, kapitał zakładowy 170.000,00 PLN, Regon **850458198**, reprezentowaną przez:

**…………………………………………………….**

zwaną dalej **„Zamawiającym”**,

a

…………………………………… reprezentowanym przez:

**……………………………………………………………….**

zwanego dalej „**Wykonawcą**”,

W rezultacie wyboru oferty Wykonawcy w postępowaniu nr PRZETARG/2/2024/WGT o udzielenie zamówienia pn. **„Sukcesywne dostawy fabrycznie nowego obuwia taktycznego dla pracowników świadczących usługi ochrony osób i mienia”** w trybie przetargu nieograniczonego zgodnie z Regulaminem Udzielania Zamówień Zamawiającego w odstąpieniu od przepisów ustawy Prawo zamówień publicznych, Strony zawarły umowę, zwaną dalej „Umową”, o następującej treści:

**PRZEDMIOT UMOWY**

**§ 1**

1. Przedmiotem Umowy jest sukcesywna sprzedaż i dostarczanie przez Wykonawcę na rzecz Zamawiającego fabrycznie nowego obuwia taktycznego zwanego dalej „Towarem”.
2. Wykonawca zobowiązuje się do dostarczania do Miejsc Dostaw (wyspecyfikowanych  
   w **Załączniku nr 1 do Umowy**) i przenoszenia na Zamawiającego własności Towaru określonego co do rodzaju w **Załączniku nr 1 do Umowy**, i ceny zgodnie z ofertą Wykonawcy z dnia ………………… stanowiącej **Załącznik nr 2 do Umowy** oraz z zamówieniami Zamawiającego, o których mowa w § 2 Umowy, a Zamawiający zobowiązuje się zamówiony Towar odebrać w tych Miejscach Dostaw i zapłacić Wykonawcy cenę określoną zgodnie z postanowieniami § 5 Umowy.
3. Szacunkową ilość Towaru określa **Załącznik nr 2 do Umowy**, przy czym dokładną liczbę sztuk poszczególnych asortymentów, rozmiary, termin oraz miejsce dostawy Zamawiający określał będzie w zamówieniach składanych minimum na **14 dni roboczych** przed terminami poszczególnych realizacji dostaw Towaru. Zamówienia będą składanego pisemnie lub pocztą elektroniczną.
4. Strony ustalają minimalną wartość jednorazowego zamówienia (minimum logistyczne) w wysokości **500 złotych netto** dla jednej lokalizacji (Miejsca Dostawy) wskazanej w Załączniku nr 1 do Umowy przy której Wykonawca nie obciąży Zamawiającego kosztami dostawy. W przypadku zamówienia poniżej minimum logistycznego Wykonawca może obciążyć Zamawiającego z tytułu tego zamówienia dodatkowymi kosztami dostawy, wynikającymi ze złożonej oferty, w wysokości **………….. netto**.
5. W związku z tym, iż ilości wskazane w Załączniku nr 2 są jedynie szacunkowe Zamawiający zastrzega sobie możliwość zmiany ilości Towaru w poszczególnych asortymentach wymienionych w **Załączniku nr 2 do Umowy** z zastrzeżeniem, o którym mowa w § 5 ust. 13 Umowy.
6. W razie zwiększenia przez Zamawiającego ilości zamawianych Towarów zgodnie  
   z postanowieniem ust. 5 Wykonawca będzie zobowiązany do dostarczenia Zamawiającemu dodatkowych Towarów z zachowaniem takich samych warunków i standardów co wymagane dla Towarów objętych szacunkiem oraz po cenach jednostkowych określonych w **Załączniku nr 2 do Umowy**
7. W razie zmniejszenia przez Zamawiającego ilości zamawianych Towarów zgodnie   
   z postanowieniem ust. 5 Wykonawcy nie przysługują z tego tytułu żadne roszczenia,   
   w szczególności roszczenia odszkodowawcze.
8. Strony ustalają, że Zamawiający, może dokonywać również zakupów Towaru spoza listy asortymentu wymienionego w **Załączniku nr 2 do Umowy**. Towary takie będą nabywane po cenie uzgodnionej przez Strony i dostarczane w terminie przez nie uzgodnionym,   
   z zastrzeżeniem, o którym mowa w § 5 ust. 13 Umowy.
9. Zamawiający zastrzega sobie możliwość przedłużenia, o kolejne 3 miesiące, terminu obowiązywania Umowy, gdy realizacja umowy w okresie jej obowiązywania nie przekroczy wartości Umowy wskazanej w § 5 ust. 1 Umowy. Przedłużenie umowy, o którym mowa w zdaniu poprzednim następuje w drodze jednostronnego oświadczenia woli złożonego przez Zamawiającego na piśmie najpóźniej na 30 dni przed terminem zakończenia obowiązywania Umowy.

**TERMINY I SPOSÓB REALIZACJI DOSTAW**

**§ 2**

1. Wykonawca będzie dostarczał Zamawiającemu Towar sukcesywnie w żądanych przez Zamawiającego ilościach na podstawie oddzielnych zamówień, zwanych dalej Zamówieniami lub Zamówieniem, składanych przez upoważnione osoby wymienione w **Załączniku nr 3 do Umowy,** pisemnie lub drogą mailową na wskazany przez Wykonawcę adres email. Wymagany termin realizacji poszczególnych Zamówień wynosi do **14 dni roboczych** od daty złożenia Zamówienia Wykonawcy.
2. Wykaz osób upoważnionych do składania Zamówień określa **Załącznik nr 3 do Umowy**.
3. Zamówienia będą realizowane w dni robocze od poniedziałku do piątku w godzinach od 8:00 do 14:00. Dniem roboczym w rozumieniu niniejszej Umowy jest każdy dzień tygodnia od poniedziałku do piątku, z wyłączeniem dni ustawowo wolnych od pracy. W razie dostarczenia przez Wykonawcę Towaru w inne dni lub w innych godzinach niż wskazane w zdaniu poprzednim rozładunek zostanie rozpoczęty w pierwszym dniu roboczym następującym po terminie dostarczenia, chyba że Zamawiający postanowi inaczej. Wszelkie ryzyka wynikające z postanowienia zdania poprzedniego, w tym w szczególności ryzyko utraty, uszkodzenia lub zniszczenia Towaru, koszty postoju, przechowywania, ubezpieczenia i inne, obciążają Wykonawcę.
4. Dostawy zamówionego Towaru będą realizowane na zasadzie dostawy „door to door” (tzw. dostawa do pomieszczenia wskazanego przez Zamawiającego) i przekazywane upoważnionym, w składanym Zamówieniu, do odbioru Towaru od Wykonawcy pracownikom Zamawiającego.

**SZCZEGÓŁOWE OBOWIĄZKI STRON**

**§ 3**

1. Wykonawca zobowiązuje się wykonać przedmiot Umowy zgodnie z Umową, Specyfikacją Warunków Zamówienia i złożoną ofertą, w wyznaczonym terminie. Miejscami Dostawy Towaru będą lokalizacje wskazane w **Załączniku nr 1** **do Umowy**. Dostawy realizowane będą w miejscu wskazanym przez użytkownika, który złożył zamówienie.
2. Wykonawca zobowiązuje się dostarczyć Zamawiającemu Towar spełniający wymagania określone w **Załączniku nr 1 do Umowy** wolny od wad fizycznych i prawnych w tym nieobciążony prawami ustanowionymi na rzecz osób trzecich.
3. Przedmiot Umowy będzie realizowany na koszt i ryzyko Wykonawcy, z uwzględnieniem dostaw i rozładunku Towaru wraz z wniesieniem na wskazane miejsce przez Wykonawcę bądź wynajętego przez Wykonawcę lub przewoźnika (firmę spedycyjną).
4. Zamawiający zastrzega sobie możliwość sprawdzenia w każdym czasie, w okresie obowiązywania Umowy, źródła pochodzenia Towaru, w tym producenta oraz parametrów technicznych i jakościowych wskazanych w **Załączniku nr 1 do Umowy**. W przypadku, gdy Towar nie będzie posiadać tych cech, Zamawiający, po uprzednim wezwaniu Wykonawcy do usunięcia tego naruszenia w terminie nie dłuższym niż 7 dni roboczych od dnia jego wysłania do Wykonawcy, będzie uprawniony do odstąpienia od Umowy w całości lub w części, z winy Wykonawcy. Oświadczenie o odstąpieniu od Umowy z przyczyny wskazanej w zdaniu poprzednim może zostać złożone przez Zamawiającego aż do ostatniego dnia obowiązywania Umowy wskazanego zgodnie z § 10 ust. 8 Umowy.
5. Wykonawca zapewnia, że Towar będzie fabrycznie nowy i w chwili jego dostarczenia do Miejsca Dostawy będzie spełniał swoje standardy i funkcjonalności.
6. W terminie dwóch dni roboczych po otrzymaniu Zamówienia, Wykonawca potwierdzi jego przyjęcie drogą mailową na adres z którego otrzymał Zamówienie. Brak potwierdzenie przez Wykonawcę przyjęcia Zamówienia w terminie wskazanym w zdaniu poprzednim skutkuje uznaniem, że Wykonawca nie wnosi zastrzeżeń i zrealizuje Zamówienie w całości i w terminie.
7. Towar będący przedmiotem każdego z Zamówień będzie pakowany w sposób mający zapobiegać jego uszkodzeniu lub pogorszeniu w trakcie transportu.
8. Wykonawca zobowiązany jest do przesyłania Zamawiającemu w formie elektronicznej comiesięcznych raportów z realizacji Umowy (według stanu na ostatni dzień miesiąca), najpóźniej do 7 dnia kolejnego miesiąca. Raport ten należy dostarczyć pocztą elektroniczną osobie nadzorującej wykonie Umowy wskazanej w § 13. Comiesięczny Raport z realizacji Umowy powinien zawierać wartości zamówionego i dostarczonego Towaru, z podziałem na poszczególne Miejsca Dostawy, oraz informację o kwocie pozostałej do wykorzystania   
   w ramach Umowy. Szczegółowa zawartość i forma raportu zostanie uzgodniona przez Strony w terminie do 30 dni od daty podpisania Umowy.
9. Zamawiający zastrzega sobie prawo zmiany listy osób uprawnionych do składania zamówień, odbioru dostarczanych Towarów, osób do kontaktu oraz danych niezbędnych do prawidłowego wystawienia faktury dla każdej lokalizacji. Zmiany, o których mowa powyżej nie stanowią zmiany Umowy i są dokonywane jednostronnym oświadczeniem Zamawiającego   
   w formie elektronicznej przez osobę nadzorującą wykonie Umowy wskazaną w § 13.
10. Wykonawca zobowiązuje się ponadto do utrzymania stałej ceny jednostkowej netto Towaru przez cały okres obowiązywania Umowy.

**ODBIORY**

**§ 4**

1. Każdorazowa dostawa Towaru będzie udokumentowana dowodem WZ Wykonawcy, zawierającym oznaczenie Zamawiającego, Miejsce Dostawy oraz numer realizowanego Zamówienia, wystawionym w sposób umożliwiający pełną   
   i jednoznaczną identyfikację dostarczonego Towaru pod względem ilościowym i jakościowym. Dowód WZ podpisuje upoważniony przedstawiciel Zamawiającego, zaznaczając w nim ewentualną rozbieżność dostarczonego Towaru z Umową lub złożonym Zamówieniem. Każda ze Stron otrzymuje jeden egzemplarz dowodu WZ.
2. Zamawiający zobowiązuje się zapewnić odpowiednie warunki do odbioru Towaru.
3. Z chwilą podpisania, bez zastrzeżeń, dowodu WZ przez przedstawiciela Zamawiającego, wszelkie prawa w stosunku do dostarczonego Towaru przechodzą na Zamawiającego. Jednakże dla uniknięcia wątpliwości Strony potwierdzają, że dokonanie odbioru przedmiotu Umowy przez Zamawiającego nie zwalnia Wykonawcy z odpowiedzialności z tytułu rękojmi lub Gwarancji.
4. Wykonawca zobowiązuje się do niezwłocznego, nieodpłatnego usunięcia nieprawidłowości   
   w przypadku stwierdzenia przez Zamawiającego ewentualnych niezgodności odebranego Towaru ze złożonym Zamówieniem, o czym Zamawiający poinformuje Wykonawcę pisemnie lub drogą elektroniczną.
5. Zamawiający ma prawo do zwrotu pełnowartościowego Towaru w terminie 7 dni od daty odbioru danego Zamówienia z wyjątkiem Towarów, na których Zamawiający wymagał umieszczenia trwałego loga Zamawiającego.

**WARUNKI PŁATNOŚCI**

**§ 5**

* + - 1. Całkowita maksymalna należność Wykonawcy z tytułu prawidłowej realizacji Umowy nie przekroczy kwoty netto: **………………. zł (słownie: …………**) tj. 120% wartości określonej w formularzu wyceny. Udzielenie przez Zamawiającego w okresie obowiązywania Umowy Zamówień na te dostawy na łączną kwotę niższą niż wskazana powyżej nie może stanowić podstawy do jakichkolwiek roszczeń Wykonawcy przeciwko Zamawiającemu w tym roszczeń odszkodowawczych.
      2. Za każdą zrealizowaną dostawę Towaru Zamawiający zapłaci Wykonawcy cenę obliczoną jako iloczyn ilości Towaru wydanego Zamawiającemu, potwierdzonego zgodnie   
         z postanowieniem § 4 Umowy, który nie został zwrócony Wykonawcy, oraz cen jednostkowych netto Towaru wskazanych w **Załączniku nr 2 do Umowy** oraz kosztów dostawy - jeśli dotyczy. Do tak obliczonej wartości netto zostanie doliczony podatek VAT zgodnie z obowiązującymi przepisami. Ceny jednostkowe, o których mowa w zdaniu poprzednim, zawierają wszelkie koszty niezbędne do prawidłowego zrealizowania przez Wykonawcę przedmiotu Umowy, z uwzględnieniem wszystkich związanych z tym obowiązków Wykonawcy wynikających z Umowy, jak i z powszechnie obowiązujących przepisów prawa.
      3. Ustala się, iż:

1) rozliczenia między Stronami następować będą w miesięcznych okresach rozliczeniowych,

2) najpóźniej w terminie 7 dni kalendarzowych od daty zakończenia okresu rozliczeniowego Wykonawca dostarczy fakturę na podstawie podpisanych bez zastrzeżeń dowodów WZ   
w danym okresie rozliczeniowym,

3) wraz z fakturą Wykonawca dostarczy Zamawiającemu raport w wersji elektronicznej   
w formacie xls lub innym ustalonym przez Strony, w którym będą wyszczególnione zakupy według Miejsca Dostawy

* + - 1. Zamawiający zapłaci Wykonawcy cenę za dostawę Towaru wykonaną na jego rzecz w danym okresie rozliczeniowym przelewem bankowym w terminie 30 dni od daty otrzymania prawidłowo wystawionej faktury, na rachunek bankowy Wykonawcy   
         nr:………………………………………………………..................................... prowadzony przez:………………………………………………………………………………………….

Wykonawca oświadcza, że powyższy rachunek bankowy jest rachunkiem wskazanym   
w zgłoszeniu identyfikacyjnym lub zgłoszeniu aktualizacyjnym i potwierdzonym przy wykorzystaniu STIR w rozumieniu ustawy Ordynacja podatkowa - w wykazie podmiotów zarejestrowanych jako podatnicy VAT, prowadzonym w postaci elektronicznej przez Szefa Krajowej Administracji Skarbowej oraz zobowiązuje się - w okresie obowiązywania Umowy oraz w czasie prowadzenia rozliczeń dotyczących Umowy - do niezwłocznego poinformowania Zamawiającego o każdej zmianie dotyczącej statusu rachunku bankowego jako zawartego   
w wykazie podmiotów zarejestrowanych jako podatnicy VAT. Wykonawca ponosi wobec Zamawiającego odpowiedzialność za wszelkie szkody oraz obciążenia nałożone na Zamawiającego przez organy podatkowe, wynikłe ze zmiany statusu rachunku bankowego jako zawartego w wykazie podmiotów zarejestrowanych jako podatnicy VAT w tym wynikające z zaspokojenia roszczeń regresowych w wysokości całej kwoty podatku od towarów i usług ewentualnie zapłaconego za Wykonawcę, jak i odszkodowania w pełnym wymiarze.

W przypadku, gdy konto Wykonawcy ulegnie zmianie, Wykonawca jest zobowiązany o tym powiadomić Zamawiającego w formie pisemnej przez osoby umocowane do jego reprezentacji, niezależnie od podania konta na fakturze VAT wraz załączonym zaświadczeniem banku o prowadzeniu rachunku bankowego.

* + - 1. Za dzień zapłaty uznaje się dzień obciążenia rachunku bankowego Zamawiającego.
      2. Zamawiający ma prawo do potrącenia z wynagrodzenia Wykonawcy ewentualnych kar umownych w przypadkach określonych w § 9 Umowy. Dotyczy to również kar umownych naliczonych zgodnie z Umową, lecz nie wymagalnych w dacie potrącenia.
      3. Wykonawca oświadcza, że jest czynnym podatnikiem podatku VAT i jest zobowiązany do niezwłocznego poinformowania Zamawiającego o zmianie statusu podatnika VAT, pod rygorem odpowiedzialności odszkodowawczej.
      4. Strony ustalają, że w przypadku ustawowej zmiany wysokości stawki podatku VAT do dnia wystawienia ostatniej faktury w stosunku do wysokości stawki podatku VAT obowiązującej   
         w dniu zawarcia Umowy, wynagrodzenie brutto podlega automatycznej zmianie odpowiednio o kwotę podatku VAT wynikającą ze zmienionej ustawowo stawki tego podatku VAT. Taka zmiana wynagrodzenia nie powoduje konieczności zawarcia Aneksu do Umowy.
      5. Zmiana numeru rachunku bankowego, o którym mowa w ust. 4, nie stanowi zmiany Umowy, a następuje poprzez złożenie Zamawiającemu pisemnego oświadczenia Wykonawcy   
         o zmianie rachunku bankowego, podpisanego zgodnie z zasadami reprezentacji, pod rygorem nieważności, i staje się skuteczna z chwilą otrzymania tego oświadczenia przez Zamawiającego. Dla skuteczności oświadczenia o zmianie numeru rachunku bankowego Wykonawca zobowiązany jest dołączyć zaświadczenie banku potwierdzające prowadzenie rachunku Wykonawcy.
      6. W przypadkach i na zasadach prawem przewidzianych Wykonawca ma prawo   
          do naliczenia i dochodzenia odsetek ustawowych.
      7. Wierzytelności Wykonawcy nie mogą być przedmiotem cesji, zastawu ani   
         zastawu rejestrowego, jak również przekazu w myśl przepisów kodeksu cywilnego.
      8. Zamawiający dopuszcza możliwość wystawienia faktury w formie elektronicznej (e-faktura) po zawarciu stosownego Porozumienia.
      9. W przypadku składania przez Zamawiającego Zamówień, o których mowa w § 1 ust. 8, wartość tych zamówień nie może przekroczyć 20% wartości wskazanej w formularzu Wyceny.
      10. Zamawiający oświadcza, że posiada status dużego przedsiębiorcy w rozumieniu art. 4c Ustawy z dnia 8.03.2013 roku o przeciwdziałaniu nadmiernym opóźnieniom   
          w transakcjach handlowych (do dnia 31.12.2019 r. ustawa o terminach zapłaty   
          w transakcjach handlowych)

**OBOWIĄZKI W ZAKRESIE OCHRONY ŚRODOWISKA, GOSPODAROWANIA ODPADAMI i BHP**

**§ 6**

1. Wykonawca zobowiązuje się do odbioru i zagospodarowania wszelkiego rodzaju odpadów powstałych w związku z realizacją Umowy, zgodnie z przepisami prawa dotyczącymi gospodarki odpadami, na własny koszt, w określonym przez Zamawiającego terminie.
2. Wykonawca jest zobowiązany zorganizować pracę osób, za pomocą których realizuje przedmiot Umowy, w sposób zapewniający tym osobom bezpieczne i higieniczne warunki pracy zgodnie z powszechnie obowiązującymi przepisami prawa.

**UBEZPIECZENIA**

**§ 7**

Zamawiający nie wymaga przedłożenia przez Wykonawcę polis ubezpieczeniowych.

**ODPOWIEDZIALNOŚĆ Z TYTUŁU RĘKOJMI I GWARANCJI**

**§ 8**

1. Wykonawca udziela Zamawiającemu gwarancji jakości Towaru, zwanej dalej „Gwarancją”, na okres zgodnie z poniższą tabelą. Towar będzie w treści niniejszego paragrafu (oraz   
   w pozostałych postanowieniach Umowy odnoszących się do uprawnień gwarancyjnych Zamawiającego) zwany „Przedmiotem objętym Gwarancją”.

*(należy wpisać okresy gwarancyjne zgodnie z Załącznikiem nr 5 do SWZ)*

|  |  |
| --- | --- |
| **Artykuł** | **Okres gwarancyjny** |
|  |  |
|  |  |
|  |  |
|  |  |
|  |  |
|  |  |
|  |  |
|  |  |

1. Okres Gwarancji, o której mowa w ust. 1, rozpoczyna bieg od dnia przyjęcia Przedmiotu objętego Gwarancją przez Zamawiającego.
2. Z tytułu Gwarancji Wykonawca ponosi odpowiedzialność za wszelkie wady Przedmiotu objętego Gwarancją, w szczególności zmniejszające jego wartość użytkową, techniczną lub estetyczną.
3. Jeżeli w okresie Gwarancji, o którym mowa w ust. 1, Zamawiający stwierdzi wystąpienie wady Przedmiotu objętego Gwarancją, uprawniony jest do zgłoszenia Wykonawcy reklamacji (dalej zwanej „Reklamacją”), faksem, pocztą elektroniczną lub w formie pisemnej. Wykonawca zobowiązuje się niezwłocznie potwierdzić pocztą elektroniczną lub w formie pisemnej otrzymanie zgłoszenia Reklamacji. Jeżeli w terminie 3 dni roboczych od zgłoszenia Reklamacji przez Zamawiającego Wykonawca nie potwierdzi jej otrzymania, uważa się, że Wykonawca takie potwierdzenie złożył z chwilą upływu tego terminu.
4. Reklamacje składane w imieniu Zamawiającego mogą być przesyłane pocztą elektroniczną na adres poczty elektronicznej Wykonawcy przez pracowników Zamawiającego, którzy są uprawnieni do działania w tym zakresie jednoosobowo. Wykonawca potwierdza otrzymanie Reklamacji na adres poczty elektronicznej Zamawiającego, z którego otrzymał zgłoszenie reklamacyjne; przy czym, ilekroć w niniejszym paragrafie jest mowa o adresach poczty elektronicznej Zamawiającego lub Wykonawcy, chodzi o adresy poczty elektronicznej Zamawiającego lub Wykonawcy wskazane w § 13 Umowy.
5. Wykonawca zobowiązuje się niezwłocznie, jednak nie później niż w terminie 14 dni od dnia zgłoszenia Reklamacji przez Zamawiającego, zgodnie z wytycznymi Zamawiającego usunąć wadę albo dostarczyć nowy, wolny od wad Przedmiot objęty Gwarancją lub odpowiednią, objętą Reklamacją, jego część. W takim przypadku postanowienia niniejszego paragrafu stosuje się odpowiednio.
6. W uzasadnionych przypadkach, w szczególności ze względów technologicznych, Zamawiający, na wniosek Wykonawcy, może wyrazić w formie pisemnej zgodę na przedłużenie terminu przewidzianego w ust. 6.
7. Jeżeli Wykonawca dostarczy Zamawiającemu zamiast wadliwego Przedmiotu objętego Gwarancją, nowy, wolny od wad towar lub jego część, okres Gwarancji biegnie na nowo od chwili dostarczenia nowego, wolnego od wad Przedmiotu objętego Gwarancją. Jeżeli Wykonawca wymienił część Przedmiotu objętego Gwarancją, zdanie poprzedzające stosuje się odpowiednio do części wymienionej. W innych wypadkach okres Gwarancji ulega przedłużeniu o czas, w ciągu którego wskutek wady Przedmiotu objętego Gwarancją Zamawiający nie mógł z niego korzystać. Postanowienie ust. 2 stosuje się odpowiednio.
8. Jeżeli Wykonawca odmówi usunięcia wady Przedmiotu objętego Gwarancją lub jego części albo nie usunie jej w terminie przewidzianym w ust. 6 lub określonym na podstawie ust. 7, Zamawiający będzie uprawniony do samodzielnego lub za pośrednictwem osoby trzeciej, usunięcia zgłoszonej wady na koszt i ryzyko Wykonawcy.
9. Wykonawca jest odpowiedzialny za wszelkie uszkodzenia Towaru i inne szkody, które spowodował w czasie usuwania wad.
10. Wykonawca jest zwolniony z odpowiedzialności z tytułu Gwarancji wyłącznie, jeżeli wykaże, że:
    1. wady powstały na skutek Siły Wyższej;
    2. wady spowodowane zostały niezgodnym z przeznaczeniem Przedmiotu objętego Gwarancją korzystaniem z tego Przedmiotu przez Zamawiającego.
11. Zamawiający może dochodzić roszczeń z tytułu Gwarancji także po upływie okresu Gwarancji, jeżeli wady ujawnią się przed jego upływem oraz zgłosi ten fakt Wykonawcy przed jego upływem.
12. Postanowienia niniejszego paragrafu nie wyłączają ani nie ograniczają uprawnień Zamawiającego z tytułu rękojmi za wady przysługujących mu na zasadach ogólnych, z uwzględnieniem postanowień poniższych ustępów niniejszego paragrafu. Zamawiający może wykonywać uprawnienia z tytułu rękojmi za wady fizyczne Przedmiotu objętego Gwarancją niezależnie od uprawnień wynikających z Gwarancji.
13. Wykonawca udziela Zamawiającemu rękojmi na cały Przedmiot Umowy zgodnie   
    z obowiązującymi przepisami prawa, chyba, że wskazany w ust. 1 okres gwarancyjny jest dłuższy. W takim przypadku okres rękojmi nie może być krótszy niż okres gwarancji.
14. Wykonawca zobowiązuje się usunąć na swój koszt wady zgłoszone przez uprawnionego   
    z rękojmi Zamawiającego w terminie 14 dni od dnia ich zgłoszenia przez Zamawiającego.
15. Reklamacje z tytułu rękojmi należy zgłaszać w trybie określonym w ust. 4 i 5.

**KARY UMOWNE**

**§ 9**

1. Strony ustalają, że Wykonawca zobowiązany będzie do zapłaty na rzecz Zamawiającego kar umownych w następujących przypadkach:
   1. w przypadku opóźnienia w realizacji danego Zamówienia - w wysokości 1% wartości netto zamówienia, którego opóźnienie dotyczy, jednak nie mniej niż 30 zł za każdy dzień opóźnienia*;*
   2. w przypadku opóźnienia w usunięciu w terminie wad dostarczonego Towaru   
      - w wysokości 1% wartości zamówienia netto, którego dotyczy zawiadomienie  
      o wadzie, jednak nie mniej niż 30 zł za każdy dzień opóźnienia
   3. w przypadku dostarczenia Towaru innego niż w przesłanym przez Zamawiającego zamówieniu – w wysokości 10% wartości zamówienia netto, którego dotyczy zamówienie jednak nie mniej niż 100 zł
   4. w przypadku, gdy którakolwiek ze Stron odstąpi od Umowy w całości lub w części   
      z przyczyn leżących po stronie Wykonawcy – w wysokości:
      1. 10 % (słownie: dziesięć procent) łącznej maksymalnej ceny netto, o której mowa   
         w § 5 ust. 1 Umowy - gdy odstąpienie dotyczy całości Umowy, lub
      2. ceny, która została zapłacona Wykonawcy lub przysługiwałaby Wykonawcy na podstawie Umowy za wykonanie tej części Umowy, od której odstąpiono.
   5. w przypadku, gdy Zamawiający wypowie Umowę lub ją rozwiąże bez wypowiedzenia   
      z przyczyn leżących po stronie Wykonawcy lub gdy Wykonawca wypowie Umowę – w wysokości 10 % (słownie: dziesięć procent) łącznej maksymalnej ceny netto, o której mowa w § 5 ust. 1 Umowy,
   6. w przypadku naruszenia przez Wykonawcę obowiązku poufności określonego   
      w § 12 Umowy - w wysokości 10% łącznej maksymalnej ceny netto, o której mowa  
      w § 5 ust. 1 Umowy za każde jednokrotne naruszenie tego obowiązku.
2. Jeżeli kary umowne wskazane w ust. 1 nie pokryją w całości szkody poniesionej przez Zamawiającego, Zamawiający zastrzega sobie możliwość dochodzenia odszkodowania uzupełniającego w pełnej wysokości.
3. Wykonawca wyraża zgodę na potrącanie przez Zamawiającego naliczonych kar umownych   
   z ceny sprzedaży przedmiotu Umowy. Dotyczy to również kar umownych niewymagalnych   
   w dacie potrącenia.
4. Kary umowne będą płatne przez Wykonawcę w terminie 7 dni od daty wystawienia noty obciążeniowej przez Zamawiającego na rachunek wskazany w nocie.
5. Strony zgodnie postanawiają, że odstąpienie od Umowy nie pozbawi Zamawiającego prawa do naliczenia i dochodzenia od Wykonawcy kar umownych należnych tytułu takiego odstąpienia od Umowy.

**ODSTĄPIENIE OD UMOWY I ROZWIĄZANIE UMOWY**

**§ 10**

1. Zamawiający może odstąpić od Umowy w całości lub w części, jeżeli Wykonawca naruszy istotny obowiązek określony w Umowie, w szczególności:
   1. nie zrealizuje co najmniej 5 dostaw w terminie lub przerwie dostawę i przerwa ta trwała będzie dłużej niż 7 dni;
   2. nie usunie wad Przedmiotu objętego Gwarancją lub jego części w terminie określonym   
      w § 8 ust. 6 Umowy lub określonym na podstawie § 8 ust. 7 Umowy;
   3. nie usunie wad przedmiotu objętego rękojmią w terminie określonym w § 8 ust.15 Umowy;
   4. naruszy obowiązek zachowania poufności wynikający z § 12 Umowy;
   5. Wykonawca (pomimo uprzedniego wezwania skierowanego do Wykonawcy z 7 – dniowym terminem na zrealizowanie tegoż wezwania) nadal realizuje przedmiot Umowy:
      1. bez zachowania należytej staranności i/lub
      2. z naruszeniem powszechnie obowiązujących przepisów prawa i/lub
      3. niezgodnie z warunkami zawartymi w niniejszej Umowie.
2. Strony zgodnie postanawiają, że w przypadkach wskazanych w ust. 1 pkt 1 – 4, niezależnie od uprawnienia do odstąpienia od Umowy Zamawiający według swego uznania, będzie mógł sam lub zlecając to innym podmiotom zrealizować lub poprawić przedmiot Umowy na koszt   
   i ryzyko Wykonawcy bez konieczności uzyskania uprzedniego upoważnienia sądowego na wykonanie zastępcze. W takim przypadku Zamawiający będzie uprawniony do potrącenia   
   z wierzytelności Wykonawcy wszelkich kosztów związanych z wykonaniem zastępczym, kar umownych oraz odszkodowań, w tym związanych z dodatkowymi czynnościami i wydatkami poniesionymi przez Zamawiającego w związku z wykonywaniem przedmiotu Umowy przez Wykonawcę w sposób wadliwy lub sprzeczny z Umową albo przepisami prawa. W przypadku, gdyby potrącenie nie doprowadziło do umorzenia całości wierzytelności Zamawiającego  
   z powyższego tytułu, Zamawiający ma prawo żądania od Wykonawcy natychmiastowej zapłaty odpowiedniej sumy pieniężnej.
3. *(uchylono)*
4. Jeśli przepis ustawy nie stanowi inaczej, uprawnienie do odstąpienia od Umowy Strona uprawniona może wykonać w ciągu 14 dni od dnia wystąpienia zdarzenia uprawniającego do złożenia oświadczenia o odstąpieniu od Umowy.
5. Niezależnie od wyżej wskazanych uprawnień do odstąpienia od Umowy, Zamawiający może od Umowy odstąpić (w całości lub w części) także bez podania przyczyny w terminie 30 dni od dnia zawarcia Umowy. W takim przypadku ust. 4 nie ma zastosowania.
6. Uprawnienia do odstąpienia od Umowy przewidziane w postanowieniach niniejszego paragrafu nie wykluczają możliwości odstąpienia przez Stronę od Umowy w przypadkach określonych w powszechnie obowiązujących przepisach prawa.
7. Odstąpienie od Umowy wymaga zachowania formy pisemnej pod rygorem nieważności.
8. Umowa zostaje zawarta na okres **12 miesięcy** licząc od daty jej zawarcia, z zastrzeżeniem   
   o którym mowa w § 1 ust. 9
9. Umowa może być rozwiązana za wypowiedzeniem w przypadku określonym w § 14 ust. 5 Umowy.
10. Zamawiającemu przysługuje prawo odstąpienia od niezrealizowanej części Umowy   
    w przypadku, gdy wobec Wykonawcy wszczęto postępowanie likwidacyjne, upadłościowe lub restrukturyzacyjne - w terminie do 30 dni od dnia powzięcia wiadomości o powyższych okolicznościach
11. Rozwiązanie Umowy wymaga zachowania formy pisemnej pod rygorem nieważności.

**ZABEZPIECZENIE NALEŻYTEGO WYKONANIA UMOWY**

**§ 11**

Strony postanawiają, że Wykonawca nie jest zobowiązany do wniesienia zabezpieczenia należytego wykonania Umowy.

**KLAUZULA POUFNOŚCI**

**§ 12**

1. Wykonawca nieodwołalnie i bezwarunkowo zobowiązuje się do zachowania w ścisłej tajemnicy Informacji Poufnych w rozumieniu niniejszego paragrafu oraz zobowiązuje się traktować je i chronić jak tajemnicę przedsiębiorstwa w rozumieniu ustawy   
   z dnia 16 kwietnia 1993 roku o zwalczaniu nieuczciwej konkurencji.
2. Przez Informacje Poufne należy rozumieć wszelkie informacje (w tym przekazane lub pozyskane w formie ustnej, pisemnej, elektronicznej i każdej innej) związane z Umową   
   (w tym także sam fakt jej zawarcia), uzyskane w trakcie negocjacji warunków Umowy,   
   w trakcie postępowań mających na celu zawarcie Umowy oraz w trakcie jej realizacji, bez względu na to, czy zostały one udostępnione Wykonawcy w związku z zawarciem lub wykonywaniem Umowy, czy też zostały pozyskane przy tej okazji w inny sposób,   
   w szczególności informacje o charakterze finansowym, gospodarczym, ekonomicznym, prawnym, technicznym, organizacyjnym, handlowym, administracyjnym, marketingowym,   
   w tym dotyczące Zamawiającego, a także innych podmiotów, w szczególności tych, z którymi Zamawiający pozostaje w stosunku dominacji lub zależności oraz, z którymi jest powiązany kapitałowo lub umownie (Informacje Poufne).
3. Strony nie może bez uprzedniej pisemnej zgody Zamawiającego i Wykonawcy ujawniać, upubliczniać, przekazywać ani w inny sposób udostępniać osobom trzecim lub wykorzystywać do celów innych niż realizacja Umowy, jakichkolwiek Informacji Poufnych.
4. Zobowiązanie do zachowania poufności nie ma zastosowania do Informacji Poufnych:
   1. które są dostępne Wykonawcy przed ich ujawnieniem Wykonawcy przez Zamawiającego;
   2. które zostały uzyskane z wyraźnym wyłączeniem przez Zamawiającego zobowiązania Wykonawcy do zachowania poufności;
   3. które zostały uzyskane od osoby trzeciej, która uprawniona jest do udzielenia takich informacji;
   4. których ujawnienie wymagane jest na podstawie bezwzględnie obowiązujących przepisów prawa lub na podstawie żądania uprawnionych władz;
   5. które stanowią informacje powszechnie znane.
5. W zakresie niezbędnym do realizacji Umowy, Strony mogą ujawniać Informacje Poufne swoim pracownikom lub osobom, którymi posługuje się przy wykonywaniu Umowy, pod warunkiem, że przed jakimkolwiek takim ujawnieniem zobowiąże te osoby do zachowania poufności na zasadach określonych w Umowie. Za działania lub zaniechania takich osób Strony ponoszą odpowiedzialność, jak za działania i zaniechania własne.
6. Zobowiązanie do zachowania poufności, o którym mowa w niniejszym paragrafie, wiąże Wykonawcę bezterminowo, także w razie wygaśnięcia, rozwiązania lub odstąpienia   
   od Umowy. Wykonawca zobowiązuje się, że zarówno on, jak i osoby, którymi posługuje się przy wykonywaniu Umowy, niezwłocznie po zakończeniu wykonania Umowy, a także na każde pisemne żądanie Zamawiającego, bezzwłocznie zwrócą lub zniszczą wszelkie dokumenty lub inne nośniki Informacji Poufnych, w tym ich kopie oraz opracowania i wyciągi, za wyjątkiem jednego ich egzemplarza dla celów archiwalnych, który Wykonawca uprawniony jest zachować.
7. Wykonawca oświadcza, iż w związku z posiadaniem przez Zamawiającego statusu spółki publicznej, wyraża zgodę na podawanie do publicznej wiadomości informacji dotyczących Umowy w związku z wypełnianiem przez Zamawiającego obowiązków informacyjnych wynikających z art. 56 ustawy z dnia 29 lipca 2005 roku o ofercie publicznej i warunkach wprowadzania instrumentów finansowych do zorganizowanego systemu obrotu oraz   
   o spółkach publicznych oraz rozporządzenia Ministra Finansów z dnia 19 lutego 2009 roku   
   w sprawie informacji bieżących i okresowych przekazywanych przez emitentów papierów wartościowych oraz warunków uznawania za równoważne informacji wymaganych przepisami prawa państwa niebędącego państwem członkowskim.
8. Wykonawca zobowiązuje się do przekazania Zamawiającemu listy jednostek wchodzących   
   w skład jego Grupy Kapitałowej w rozumieniu obowiązujących Wykonawcę przepisów   
   o rachunkowości (tj. informacje wymagane do zidentyfikowania kontrahenta – nazwa, adres, NIP) oraz niezwłocznego informowania Zamawiającego o każdej zmianie w składzie Grupy Kapitałowej Wykonawcy.
9. Wykonawca przyjmuje do wiadomości, że w imieniu Zamawiającego czynności   
   w zakresie obsługi klienta, usługi kadrowo-płacowe lub usługi finansowo-księgowe,   
   w tym usługi windykacyjne, zwane dalej „Czynności”, może wykonywać inny podmiot, zwany dalej „Podmiotem Obsługującym”.
10. Wykonawca wyraża zgodę na przekazywanie przez Zamawiającego Podmiotowi Obsługującemu wszelkich informacji i danych niezbędnych do prawidłowego wykonywania Czynności związanych z niniejszą Umową.
11. Udostępnienie Podmiotowi Obsługującemu informacji i danych, o których mowa   
    w ust. 10, nie stanowi naruszenia obowiązku zachowania poufności przez Zamawiającego   
    i obejmuje w szczególności prawo do udostępnienia treści Umowy, wszystkich załączników do niej oraz dokumentacji powiązanej z nią a także danych wytworzonych w toku jej wykonywania, zmiany, rozwiązania lub wygaśnięcia, w dowolnej formie i czasie.
12. Strony zgodnie oświadczają, że postanowienia ust. 9-11 powinny być interpretowane możliwie szeroko w celu umożliwienia wykonywania Czynności przez Podmiot Obsługujący.
13. Wykonawca wyraża zgodę na przekazywanie przez Zamawiającego jego spółkom dominującym lub zależnym lub spółkom zależnym od tej samej spółki dominującej co dany Zamawiający, informacji o przedmiocie, zakresie i sposobie realizacji Umowy pod kątem możliwości objęcia wybranych kategorii zakupami skonsolidowanymi w grupie kapitałowej, do której należy Zamawiający.

**OSOBY ODPOWIEDZIALNE**

**§ 13**

Ze strony **Zamawiającego** osobą nadzorującą wykonanie Umowy jest:

............................. tel. ............................ mail ......................................

............................. tel. ............................ mail ......................................

Ze strony **Wykonawcy** osobą upoważnioną do kontaktów w sprawach dotyczących Umowy jest

- ...........................................................................

tel: .......................................................................

e-mail: .................................................................

**SIŁA WYŻSZA**

**§ 14**

1. Użyte w Umowie określenie „Siła Wyższa” oznacza zewnętrzne zdarzenie nagłe, nieprzewidywalne i niezależne od woli Stron, które wystąpiło po zawarciu Umowy, uniemożliwiające wykonanie Umowy w całości lub w części, na stałe lub na pewien czas, któremu nie można zapobiec ani przeciwdziałać przy zachowaniu należytej staranności Stron. Za przejawy Siły Wyższej Strony uznają w szczególności:
   1. klęski żywiołowe, w tym: trzęsienie ziemi, huragan, powódź oraz inne nadzwyczajne zjawiska atmosferyczne;
   2. akty władzy państwowej, w tym: stan wojenny, stan wyjątkowy, itd.;
   3. działania wojenne, akty sabotażu, akty terrorystyczne i inne podobne wydarzenia zagrażające porządkowi publicznemu;
   4. strajki powszechne lub inne niepokoje społeczne, w tym publiczne demonstracje,   
      z wyłączeniem strajków u Stron.
2. Jeżeli Siła Wyższa uniemożliwia lub uniemożliwi jednej ze Stron wywiązanie się   
   z jakiegokolwiek zobowiązania objętego Umową, Strona ta zobowiązana jest niezwłocznie, nie później jednak niż w terminie dwóch dni od wystąpienia Siły Wyższej, zawiadomić drugą Stronę na piśmie o wydarzeniu lub okolicznościach stanowiących Siłę Wyższą, wymieniając przy tym zobowiązania, z których nie może lub nie będzie mogła się wywiązać, oraz wskazując przewidywany okres, w którym nie będzie możliwe wykonywanie Umowy. Powinna także dążyć do kontynuowania realizacji swoich zobowiązań w rozsądnym zakresie oraz podjąć działania niezbędne do zminimalizowania skutków działania Siły Wyższej oraz czasu jej trwania.
3. Strony nie ponoszą odpowiedzialności za niewykonanie lub nienależyte wykonanie Umowy   
   w całości lub w części w takim zakresie, w jakim zostało to spowodowane wystąpieniem Siły Wyższej. W wypadku zaistnienia Siły Wyższej o charakterze długotrwałym, powodującej niewykonywanie Umowy przez okres dłuższy niż jeden miesiąc, Strony będą prowadzić negocjacje w celu określenia dalszej realizacji lub rozwiązania Umowy.
4. Negocjacje, o których mowa w ust. 3 zdanie drugie, uważa się za bezskutecznie zakończone, jeżeli po upływie 30 dni od dnia ich rozpoczęcia Strony nie osiągną porozumienia, chyba że przed upływem tego terminu Strony wyrażą w formie pisemnej zgodę na ich kontynuowanie   
   i określą inną datę zakończenia negocjacji.
5. W przypadku bezskutecznego zakończenia negocjacji w terminie określonym zgodnie   
   z ust. 4, każda ze Stron jest uprawniona do rozwiązania Umowy z zachowaniem 30 dniowego okresu wypowiedzenia.

**OCHRONA DANYCH OSOBOWYCH**

**§ 15**

1. Jeżeli wykonanie Umowy będzie wiązać się z jakimikolwiek operacjami na danych osobowych, Strony zobowiązują się postępować w tym zakresie zgodnie z obowiązującymi przepisami dotyczącymi ochrony danych osobowych, tj. w szczególności przepisami rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady (EU) 2016/679 z dnia 27 kwietnia 2016 r. w sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych i w sprawie swobodnego przepływu takich danych oraz uchylenia dyrektywy 95/46/WE (ogólne rozporządzenie o ochronie danych) (dalej: „RODO”) – a także przepisami ustawy z dnia 10 maja 2018 r. o ochronie danych osobowych.

2. W związku z zawarciem, realizacją i monitorowaniem wykonywania niniejszej Umowy Strony będą przetwarzać dane osobowe osób zatrudnianych przez drugą Stronę bądź podwykonawcę drugiej Strony lub współpracujących z drugą Stroną bądź podwykonawcą drugiej Strony (w szczególności imię, nazwisko, adres e-mail, numer telefonu, miejsce zatrudnienia / firma prowadzonej działalności, stanowisko) w tym także dane osobowe przedstawicieli, o których mowa w §12 ust. 2 Umowy.

3. Istotne informacje o zasadach przetwarzania przez Strony danych osobowych osób, o których mowa w ust. 1 oraz o przysługujących tym osobom prawach w związku z przetwarzaniem ich danych osobowych dostępne są:

a) na stronie internetowej Wykonawcy pod adresem: ……………………………………………….

b) na stronie internetowej Zamawiającego pod adresem: <https://wgt.pl/pro_wgt/zasoby/files/klauzula-informacyjna-dla-kontrahentow-wgt-i-ichpracownikow-wspolpracownikow.pdf>

4. Strony przyjmują do wiadomości to, że dane osobowe pracowników (w szczególności imię, nazwisko, adres e-mail, numer telefonu, miejsce zatrudnienia / firma, stanowisko), zostaną udostępnione drugiej Stronie wyłącznie w celu wykonania przez nią Umowy.

5. Strony oświadczają, że udostępnią drugiej Stronie dane osobowe pracowników (w szczególności imię, nazwisko, adres e-mail, numer telefonu, miejsce zatrudnienia / firma, stanowisko) posiadając podstawę prawną do takiego udostepnienia.

6. Wykonawca przyjmuje do wiadomości, że jeśli będzie nadal przetwarzać udostępnione jej dane osobowe lub zbierać od pracowników inne dane osobowe będzie w tym zakresie administratorem i zobowiązany będzie wypełnić wszystkie obowiązki administratora wynikające z przepisów prawa dotyczących ochrony danych osobowych. Zamawiający nie będzie ponosić odpowiedzialności za działania i zaniechania Wykonawcy w tym zakresie, niezgodne z przepisami prawa dotyczącymi ochrony danych osobowych.

**ZMIANY UMOWY**

**§ 16**

1. Wszelkie zmiany i uzupełnienia niniejszej Umowy mogą być dokonywane pod rygorem nieważności jedynie w formie pisemnej w postaci aneksu do Umowy podpisanego przez obydwie Strony, z wyłączeniem przypadków wyraźnie wskazanych w Umowie jako niestanowiących zmiany Umowy oraz z wyłączeniem zmiany firm Stron, danych,  
   o których mowa w § 17 ust. 1 zd. 1 Umowy, zmiany wykazu Miejsc Dostawy określonych w **Załączniku nr 1 do Umowy,** osób wskazanych *w* § 13 Umowy oraz Załączniku nr 3 oraz Załączniku nr 4, danych kontaktowych tych osób oraz innych tym podobnych danych, które będą następować w drodze pisemnego oświadczenia Strony, której dana zmiana dotyczy. Zmiana numeru rachunku bankowego Wykonawcy będzie następować w trybie i w formie wskazanych  
   w § 5 ust. 9 Umowy.

**POSTANOWIENIA KOŃCOWE**

**§ 17**

1. Strony zobowiązane są informować się wzajemnie w formie pisemnej o zmianie   
   ich siedzib i adresów wskazanych w Umowie. W przypadku zaniechania tego obowiązku przez Stronę, pismo wysłane na ostatnio znany adres uważa się za doręczone   
   z dniem pierwszej awizacji tego pisma.
2. W sprawach nieuregulowanych Umową będą miały zastosowanie powszechnie obowiązujące przepisy prawa. W przypadku sprzeczności któregokolwiek postanowienia Umowy   
   z powszechnie obowiązującymi przepisami prawa, pierwszeństwo mają powszechnie obowiązujące przepisy prawa.
3. Umowa podlega prawu polskiemu i zgodnie z nim powinna być interpretowana.
4. Wszelkie spory mogące wyniknąć z Umowy będą rozpatrywane przez Sąd właściwy   
   dla siedziby Zamawiającego.
5. Umowę sporządzono w dwóch jednobrzmiących egzemplarzach, z tego po jednym dla Zamawiającego i dla Wykonawcy.
6. Integralnymi składnikami Umowy są następujące dokumenty:
   1. **Załącznik nr 1 do Umowy** (Opis przedmiotu zamówienia i Miejsca Dostaw);
   2. **Załącznik nr 2 do Umowy** (Oferta Wykonawcy).
   3. **Załącznik nr 3 do Umowy** (Wykaz osób upoważnionych do składania zamówień)
   4. **Załącznik nr …. do Umowy** (……….

|  |  |
| --- | --- |
| **ZAMAWIAJĄCY** | **WYKONAWCA** |
| *.....................................................................* | *.....................................................................* |
|  |  |

**Załącznik nr 1 do Umowy -** Opis przedmiotu zamówienia i Miejsca Dostaw;

Zgodnie z Załącznikiem nr 5 do SWZ (Opis przedmiotu zamówienia)

**Załącznik nr 2 do Umowy** (Formularz Wyceny - Oferta Wykonawcy).

*(Oferta Wykonawcy złożona na Formularzu Wyceny Załącznik 6 do SWZ – załącznik zostanie uzupełniony po podpisaniu Umowy z Wykonawcą)*

**Załącznik nr 3 do Umowy** (Wykaz osób upoważnionych do składania zamówień)

*Zostanie uzupełniony po podpisaniu umowy z Wykonawcą*

1. **Załączyć w przypadku, gdy Wykonawca należy do grupy kapitałowej.** [↑](#footnote-ref-2)